


7. februarja je minilo 164 let od rojstva
slovenskega slikarja in ustvarjalca velike 
kulturne zapu[;ine Matije Ko\elja. Prireditev
je potekala v ;ast njegovemu \ivljenju in
delu, obenem pa so organizatorji v njej
domiselno zdru\ili ve; vrst umetnosti,
pesem, sliko in poezijo, ter se tako poklonili
tudi na[emu poetu brez primerjave, Francetu
Pre[ernu. Pravzaprav bi lahko simboli;no
rekli, da je France Pre[eren svoj dar v nekoliko
spremenjeni obliki predal Matiji Ko\elju<
ravno v ;asu ko je na[ najve;ji pesnik preminil,
se je namre; mladi Matija za;el zavedati svojih
edinstvenih sposobnosti. 
Te so najprej opazili njegovi star[i in bratje.
Posebno ga je spodbujal brat Jernej, nato pa
je njegov duhovni vodja postal takratni
vodi[ki kaplan Mihael Peternel. Po njegovi
zaslugi je Matija prestopil prag risarske [ole 
v Ljubljani, ki jo je obiskoval dve leti. Kljub
temu da pozneje na likovno akademijo ni
mogel, ni izgubil volje in poguma in je 
ustvarjal naprej. V mladosti je predvsem rad
slikal portrete, prva naro;ila pa si je priskrbel
s prerisovanjem slik \e uveljavljenih 
umetnikov. Pozneje se je poro;il in preselil 
v Kamnik, kjer je zgradil svoj doma;i atelje.
Veliko je tudi potoval po sosednjih dr\avah
in se tako dodatno izobra\eval. V skladu 
s takratnimi evropskim trendom je oblikoval
tudi svoj prepoznavni slog slikanja.
Uvr[;amo ga med t. i. poznonazarenske
slikarje, katerih zna;ilnosti so predvsem slike
z religiozno in zgodovinsko tematiko 
s poudarkom na pripovednosti in pou;nosti.
Slikarji te smeri so namre; s svojimi 
umetninami \eleli krepiti tudi versko in 
narodno zavest. Zato so ve;inoma upodabljali
lep[e dogodke iz kr[;anske zgodovine,
Marijo, Jezusa kot otroka in svetnike< pogost
motiv so bile tudi krajine in prizori iz narave.
Figure Matije Ko\elja lebdijo na oblakih,

Jerneja Kimovec

Na predve;er najve;jega slovenskega

kulturnega praznika je bilo letos najbolj

slovesno v Vesci. Kljub mrazu, ki je

vztrajno grizel v kosti, se je med mlaji v

sredi[;u vasi stiskalo ve; 100 obiskovalcev.

Vsi smo pri[li na po;astitev slovenske

kulturne dedi[;ine, na katero smo bili

kot prebivalci ob;ine Vodice tokrat [e

posebno ponosni. Stali smo namre;

pred rojstno hi[o na[ega rojaka, znanega

slovenskega umetnika, Matije Ko\elja.

Njemu je bil posve;en ta ve;er in v 

njegov spomin smo skupaj odkrili

spominsko plo[;o na pro;elju njegovega

nekdanjega doma.
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obrazi so lepi in idealizirani. :opi; je usmerjal
mehko, a natan;no in ;isto, tako da njegove
umetnine tudi odli;no dopolnjujejo arhitekturno
zasnovo prostora, kar lahko ob;udujemo v
pribli\no 50 cerkvenih objektih po Sloveniji.
V svojem skoraj 50-letnem ustvarjalnem
obdobju (umrl je leta 1917) je poslikal ve; kot
130 oltarnih in drugih slik, 22 kri\evih potov
in scensko oblikoval 14 bo\jih grobov.
Njegovo prvo ohranjeno delo pa si imamo
vendarle ;ast ogledovati v doma;ih krajih.
Gre za sliko sv. Lucije v cerkvi na Skaru;ni.
Tudi [tevilne druge cerkve v na[i ob;ini so
dobile njegov pe;at> poslikave v \upnijski
cerkvi sv. Marjete, kri\ev pot v repenjskem
samostanu in v cerkvi v {inkovem Turnu, deli
[marnogorske in zapo[ke cerkve itd. 
Vso njegovo zapu[;ino smo si lahko skozi
prireditev ogledovali na belem platnu pred
hi[o, nize slik pa je spremljala slovesna glasba.
MPeZ Biser ter zdru\eni cerkveni zbori iz
Vodic, Zapog, Repenj, Skaru;ne in {inkovega
Turna so pod vodstvom {pele Vrta;nik
namre; zapeli  ve; Pre[ernovih in drugih
znanih slovenskih pesmi. Takoj po pozdravu
godbenikov iz Vodic so dogodku dodali pridih
pomembnosti z brezhibno odpeto himno,
potem pa so z glasbenimi utrinki ves ve;er
skrbeli za dobro po;utje na[ih u[es<
pozornost o;i si je tako ali tako v popolnosti
prislu\il Matija Ko\elj. 
Ko nam je voditeljica Tanja Dominko razkrila
nekatere podrobnosti iz \ivljenja omenjenega
mojstra, smo se bolj \ivo zavedli pomena
slovenske kulture in umetnosti. {e bolj
zavzeto pa je o tem spregovoril \upan Brane
Podbor[ek. Osvetlil je napore slovenskega
naroda za ohranitev svoje kulturne in
nacionalne identitete. Menil je, da so
Slovenci od za;etka svojega obstoja ustvarili
mnogo zanimivega, a vendar Pre[ernovim
poezijam ob bok [e danes ne upamo postaviti
ni;esar. Je pa mo\nosti za delanje dobrega in
za prispevek k napredku lastnega naroda
veliko in eno izmed njih je kar najbolje 
izkoristil Matija Ko\elj. In tako kot sta
Pre[eren in Ko\elj za;ela kot posameznika
ustvarjati zgodovino celega naroda, se
moramo tudi vsi mi kot posamezniki truditi
za ustvarjanje zgodovine na[e ob;ine. To
pomeni, da imamo skupno odgovornost do
naslednjih generacij. Ohraniti moramo 
kulturne dose\ke, na katere smo vsi ponosni,

in obenem skrbeti, da bodo doma v prostoru
so\itja, prijateljstva in medsebojnega
spo[tovanja.
S tem se je strinjal tudi dr. Anton {trukelj,
\upnik iz Zapog. Dejal je, da na[a skrb danes
v prvi vrsti prav gotovo velja mlademu rodu
in njegovi prihodnosti. Vsak ;lovek je prejel
dragocene darove, ki jih mora razvijati. To
pomeni, da vsak naredi iz svojega \ivljenja
nekaj lepega in da se vsi nau;imo ob;udovati
to lepo, dobro in plemenito, saj velika dela
dvigajo ;lovekovega duha in so hkrati tudi
razlog za hvale\nost. Sicer pa se je dr.
{trukelj [e zahvalil svojemu kolegu Francu
Mervarju, ki je \e pred leti dal pobudo za
obele\itev spomina na na[ega soob;ana, ter
\upanu, ki je njegovo zamisel rad sprejel in
na ta dan tudi uresni;il. Dodal je, da bo temu
dogodku najverjetneje sledila [e vrsta drugih
dejanj. Med njimi je omenil izdelavo
Ko\eljeve poti, na kateri bomo (upamo)
neko; vsi lahko ob;udovali bisere, ki nam jih
je mojster zapustil.
Potem pa je pri[el ;as za najpomembnej[i
dogodek ve;era. Oba govornika sta skupaj
stopila do spominske plo[;e in jo tudi uradno
odkrila. To je bila izto;nica za za;etek slavja,
ki se je nadaljevalo v pozne ve;erne ure.
Pred sklepom prireditve smo sicer sli[ali 
[e Matejo Ser[en na lastnoro;no izdelani
“frajtonarici”, za slovo pa so nam godbeniki
vsaj malo ogreli podplate.  Voditeljica se je
zahvalila vsem nastopajo;im in gostom ter
hkrati vse povabila k prigrizku in zdravici 
v znak veselja, prijateljstva in spodbude za
nadaljne podobne projekte. 
Dejstvo, da se je povabilu odzvalo lepo
[tevilo ob;anov in da je bila organizacija
dogodka primerljiva s podobnimi prireditvami
kjerkoli po Sloveniji, pri;a, da se dobro
zavedamo pomena na[ih kulturnih vrednot
in da znamo ceniti edinstvenost in lepoto.
Seveda je tako edino prav.

V spomin velikim umetnikom
Matija Ko\elj in France Pre[eren
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Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali 
neobjave, kraj[anja, povzemanja ali delnega objavljanja
nenaro;enih prispevkov v skladu s prostorskimi mo\nostmi.
Izjema so odgovori in popravki objavljenih informacij, ki 
bi lahko prizadeli posameznikovo pravico ali interes, kot to
dolo;a zakon. Pisma bralcev naj ne bodo dalj[a od ene 
tipkane strani oziroma naj vsebujejo najve; 2000 
ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavljenih pisem ne
vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in
naslovom odgovorne fizi;ne osebe (tudi v primeru institucij,
organizacij, strank, dru[tev ipd.) ter po mo\nosti s telefonsko
[tevilko, na kateri je mogo;e preveriti avtenti;nost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do osmega v mesecu.

Pred kratkim sem v enem od na[ih
;asopisov zasledila ;lanek o Sloveniji kot
zelo ugodni tr\ni ni[i na trgu nepremi;nin.
Namesto da svojo zemljo ohranjamo na[im
potomcem, jo za majhne denarce 
razprodajamo tujcem, ti pa kujejo svoje
dobi;ke ter jo po veliko vi[ji ceni 
razprodajajo naprej. :eprav se v;asih zdi,
da imamo Slovenci [ibko samopodobo, pa
je vendar med nami mnogo takih, ki smo
ponosni na svojo identiteto, zgodovino, na
svojo kulturo, predvsem pa cenimo dr\avo,
ki nam predstavlja dom, toplino in dobro
po;utje med ljudmi, s katerimi bivamo. Ob
kulturnem prazniku vsako leto razmi[ljamo
o veli;ini slovenskega naroda, ki se je kljub
svoji majhnosti moral skozi stoletja
zgodovine nenehno potrjevati in dokazo-
vati. Letos pa ima to razmi[ljanje za na[o
ob;ino [e poseben pomen. Svetniki so na
prvi leto[nji seji obravnavali avtorsko
[tudijo vsebinske in urbanisti;ne zasnove
novega centra Vodic, ki je zasnovan na
delu obmo;ja dana[njega Kopitarjevega
trga. Obstoje;a [tudija Trga slovenske 
zastave izpri;uje zgodovino na[ega naroda
in daje pomembno te\o zastavi kot
pomembnemu dr\avnemu simbolu, ki se
po;asi vra;a v zavest Slovencev. Upo[teva
tudi kulturo bivanja po meri ljudi, ki \elimo
ohranjati izro;ila na[ih prednikov, in ne

\elimo \iveti v soseski sodobnih blokov in
stavb, ki nikakor ne sodijo v ob;ino Vodice.
Daje du[o na[emu kraju in ljudem, ki si
\elimo, da se ohranja tradicija, ki so jo na[i
predniki hranili in prena[ali iz roda v rod,
hkrati pa prispeva k [ir[i prepoznavnosti
na[e ob;ine v globalizaciji sveta, ki se ji ne
moramo izogniti. Glede na dejstvo, da je
ve;ina stavb splo[nega dru\benega 
pomena v zelo slabem stanju, se nam
ponuja mo\nost, da po predstavitvi
ob;anom skupaj zasnujemo sredi[;e, ki bo
po meri ljudi, ki bo ponujalo mo\nost
dru\enja in medsebojnega sre;evanja na
obmo;ju, ki bo zaprto za promet. Morda se
bodo pod va[kimi lipami spet sklepali
pomembni dogovori ali pa bo to le 
zbirali[;e dru\abnih ljudi. 
Da pa smo ponosni na svoje umetnike in
na[e prednike, smo dokazali na proslavi v
Vesci, kjer je \upan Brane Podbor[ek 
skupaj z zapo[kim duhovnikom Antonom

{trukljem odkril plo[;o stvaritelju [tevilnih
fresk Matiji Ko\elju. Poro;amo tudi o 
tradicionalnem veleslalomu na Krvavcu, s
katerim smo po Pre[ernovi meri proslavili
slovenski praznik. Ker pa nam je leto[nja
zima naklonjena, ker mraz [;ipa v lica in se
zajeda v na[e kosti, so [portniki dodobra
pri[li na svoj ra;un. Po vseh krajih na[e
ob;ine so se odvijale [tevilne tekme v
skokih, sankanju in smu;anju, tako da se je
marsikdo te\ko odlo;il, katere se bo
udele\il. Ne prezrite strani ob;inske
uprave, ki vas vabi na zbore ob;anov in vas
seznanja s pomembnimi informacijami.

V teh mrzlih dneh ne pozabite na \ivali, ki
potrebujejo na[o naklonjenost, predvsem
pa sprehajajte svoje hi[ne ljubljen;ke na
vrvicah, da ne boste pri[li navzkri\ z
zakonom. Kazni za umorjeno gozdno \ival,
ki jo povzro;i pes, so, kot nam sporo;ajo
lovci, zelo visoke.

Kultura
bivanja po
meri ljudi

Alenka Jereb
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Ob;inska uprava poro;a<
Kultura bivanja po meri ljudi,
|upan Ob;ine Vodice sklicuje zbore
ob;anov, Ob;ina pripravlja prodajo
zemlji[; za gradnjo, Kaj pla;ujemo 
s polo\nico za komunalne storitve?,
Spremembe pravilnika o pla;ilu
star[ev za programe v vrtcih
povzro;ile precej[nje razburjenje
star[ev

Seja sveta<
6. izredna seja

Aktualno<
|upan preveril izvajanje storitev
dostave toplega obroka, Oskrbovanec
zadovoljen s pomo;jo na domu, 
Podro;no prvenstvo O{ v judu, 
{ola za star[e v vrtcu {kratek Svit
Ob;ni zbor PGD Vodice

Intervju<
S skrbno nego in toplo besedo prina[a
vedrino med svoje oskrbovance

Ob;ni zbori<
Ob;ni zbor PGD Polje, Ob;ni zbor
{PD, Gams 2006

Karitas<
|upnijska Karitas Vodice nadaljuje z
dobrodelnostjo

Dru[tva<
Opozorilo, Enodnevni izlet Biser;kov
po Dolenjski, Skupaj se imamo fletno

{port<
Hitreje, vi[je, mo;neje, Na vodi[ki
“velikanki”, Smu;arski skoki na Selu,
Sneg in mraz omogo;ila obilo zimskih
u\itkov, Sonce, polarni mraz in 54
udele\encev

Otro[ki koti;ek

Oglasi, Zahvale

Pre[erno na Krvavcu
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Vsebina / Ob;inska uprava poro;a

Ob;ina pripravlja prodajo
zemlji[; za gradnjo

Rado :uk - vi[ji svetovalec II

|upan Ob;ine Vodice
sklicuje zbore ob;anov 
v naslednjih terminih<

- v torek, 7.3. 2006, ob 19. uri v domu PGD Zapoge - za vasi< 

ZAPOGE, DORNICE, TOROVO>

- v sredo, 8.3. 2006, ob 19. uri v domu PGD Repnje - za vasi< REPNJE, DOBRU{A>

- v ;etrtek, 9.3. 2006, ob 19. uri v domu PGD Polje - za vas< POLJE>

- v torek, 14.3. 2006, ob 19. uri v Domu krajanov Utik - za vasi< 

UTIK, BUKOVICA, KOSEZE, {INKOV TURN, SELO, VESCA>

- v ponedeljek, 20.3. 2006, ob 19. uri v Domu krajanov Skaru;na - za vasi<

SKARU:NA, VOJSKO, POVODJE>

- v sredo, 22.3. 2006, ob 19. uri v dvorani Kulturnega doma Vodice - za vas<

VODICE.

Ko se skozi Vodice peljete od avtoceste proti Mostam, je velika verjetnost, da boste [li po
Kamni[ki, morda pa tudi po Vodi[ki cesti. Ni potrebno prav dale;, da pod cerkvijo 
zagledate skoraj nepozidan travnik. Gre za obmo;je, kjer je \e pred 20 leti Ob;ina
Ljubljana {i[ka odkupila ve;ino zemlji[;, sprejela zazidalni na;rt in predvidela pozidavo,
ki pa se [e ni zgodila.

V preteklem letu je bil zato sprejet spremenjen in dopolnjen zazidalni na;rt (ZN {S 14/1-1
Vodice 1 faza - del). Malo pred novim letom je Ob;inski svet imenoval posebno komisijo
za vodenje in nadzor postopka prodaje teh zemlji[;.   
Od tedaj so bili narejeni naslednji koraki>
- priprava pravnega pregleda stanja nepremi;nin, 
- za;eli so se pogovori o zamenjavi ali odkupu tistih delov, kjer so lastniki zemlji[;a fizi;ne

osebe,
- v pripravi je cenitev nepremi;nin,
- prav tako se \e izvaja pogodba o pripravi programa infrastrukturnega opremljanja

zemlji[;.

Od javne razgrnitve ob;inskega lokacijskega na;rta naprej se marsikdo oglasi z
vpra[anjem, kdaj bo mogo;e za;eti z zidavo, ali bo ob;ina prodajala zasebnim investitorjem
ali bo prodala celotno zemlji[;e enemu ponudniku ipd.
Na podlagi dosedanjih pogovorov je mogo;e za ob;ino izlu[;iti vsaj dva pomembna cilja>
Dose;i ;imbolj[i ekonomski u;inek in ob morebitni prodaji posameznih parcel v ;im 
ve;ji meri ugoditi doma;inom. Zato je zelo primerno, da morebitni kupci, sicer zgolj
informativno, pa vendarle v primeru resnega namena ;imprej to svojo namero posredujejo
ob;inski upravi, da bi pri nadaljnjih postopkih priprave prodaje lahko upo[tevala ;im
realnej[e [tevilo morebitnih individualnih kupcev - doma;inov.
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Ob;inska uprava poro;a

JP Komunala Vodice, d.o.o. je po Odloku 
o lokalnih gospodarskih javnih slu\bah 
v Ob;ini Vodice ter svojem ustanovitvenem
odloku izvajalec obveznih gospodarskih
javnih slu\b oskrbe s pitno vodo ter 
odvajanja in ;i[;enja komunalne in
padavinske odpadne vode. Skladno s tem
uporabnikom (ob;anom, fizi;nim in 
pravnim osebam) te storitve tudi
zara;unava ter jim po[ilja mese;ne fakture
oz. polo\nice. Velja poudariti, da se te po
svoji vsebini oz. strukturi v ni;emer ne 
razlikujejo od tistih, ki so jih izstavljali
predhodni upravljavci/vzdr\evalci sistema
(JKP Prodnik, JP Vodovod-Kanalizacija,
Ob;ina Vodice) in kakr[ne v principu 
izstavljajo vsi izvajalci teh javnih slu\b. 

V osnovi imamo v na[i ob;ini dve vrsti
polo\nic, in sicer>
- polo\nice za uporabnike, ki [e niso

priklju;eni na kanalizacijsko omre\je ter
- polo\nice za uporabnike, ki so \e

priklju;eni na kanalizacijsko omre\je.

Na prvih najdete naslednje postavke>

1. Voda - normalna poraba

Cena za m3 porabljene pitne vode je 
87,00 SIT za fizi;ne osebe in 141,89 SIT za
pravne osebe. Navedeno ceno vode je
potrdil Ob;inski svet Ob;ine Vodice na
svoji seji dne 14.02.2000 in se od takrat ni
spremenila. 

Voda se obra;unava na podlagi mese;ne
akontacije (predvidena poraba vode na
podlagi  porabe vode v preteklosti).
Dvakrat letno se na terenu izvede dejanski

Kaj pla;ujemo 
s polo\nico za 

komunalne storitve?

popis stanja vodomerov, kar je podlaga za
pora;un porabe vode. S tem se ugotovi, ali
je bila z akontacijami zara;unana to;na
koli;ina porabljene pitne vode. Posledi;no
se razlika premalo obra;unane vode
zara;una, morebitni prese\ek \e pla;ane
vode pa se pora;unava z akontacijami v
naslednjih mesecih. Uporabniki se 
prevelikim pora;unskim zneskom lahko
izognejo s sporo;anjem to;nega stanja
vodomerov neposredno na[emu javnemu
podjetju (do 3. v mesecu na tel. 01 833 26 25).

Cena vode je torej nespremenjena od
01.03.2000. Je med ni\jimi v Sloveniji in
dejansko ne pokriva niti stro[kov rednega,
kaj [ele investicijskega vzdr\evanja
vodovodnega sistema. Polo\nice v januarju
so bile pri nekaterih uporabnikih vi[je, ker
je bil izveden pora;un za osem  mesecev ali
ve;. 

2. Republi[ko vodno povra;ilo<

Gre za republi[ko dajatev, ki se steka v
dr\avni prora;un, izvajalec javne slu\be pa
jo je uporabnikom dol\an zara;unavati
skupaj z vodarino. Vodno povra;ilo se
pla;uje za rabo vode, naplavin in vodnih
zemlji[; v lasti dr\ave. Dr\ava je dol\na
zbrana sredstva porabljati za izvajanje
dr\avnih javnih slu\b s podro;ja vodarstva,
za investicije in vzdr\evanje (dr\avne)
vodne infrastrukture ter morebitnih
od[kodnin s tem v zvezi.

Republi[ko vodno povra;ilo je dolo;eno na
podlagi Zakona o vodah (Uradni list RS, 
[t. 67/02), Uredbe o vodnih povra;ilih
(Uradni list RS, [t. 103/02) ter Sklepa o
dolo;itvi cene za osnove vodnih povra;il
za rabo vode, naplavin in vodnih zemlji[;,
ki ga izda Vlada Republike Slovenije. V letu
2005 je bila njegova vi[ina oziroma cena
13,10 SIT. Za leto 2006 pa je bil ta sklep
izdan dne 05.01.2006 (Uradni list RS, [t.
4/06 ) ter dolo;a zvi[anje cene na 13,30 SIT.

Navedena postavka se bo tako na
polo\nicah za leto 2006 pove;ala za 0,20
SIT pri m3 porabljene vode. JP Komunala
Vodice v dr\avni prora;un odvaja tudi

vodna povra;ila za del izgubljene vode
(po\arna voda, napake, izgube na sistemu),
za razliko od nekaterih drugih 
upravljavcev, ki tudi ta del prevalijo na
kon;ne uporabnike, kar se posledi;no
odra\a v vi[ji ceni vodnega povra;ila. 

3. {tevnina< 

Sredstva, zbrana na podlagi pla;ane 
[tevnine, se porabljajo strogo namensko,
in sicer za menjavo [tevcev. Obra;unski
vodomeri morajo biti skladno z Zakonom o
meroslovju (Uradni list RS, [t. 22/00) in
Pravilnikom o meroslovnih zahtevah za
vodomere (Uradni list RS, [t. 26/02) 
zamenjani oz. umerjani vsakih pet let.

Cena pokriva storitev redne menjave
vodomera (demonta\a, monta\a, vodomer,
tesnilni in spojni material, prevozni,
manipulativni ter administrativni stro[ki),
potrdil pa jo je Ob;inski svet Ob;ine
Vodice s Sklepom o dolo;itvi cene [tevnine
pri oskrbi s pitno vodo (Uradno glasilo
Ob;ine Vodice, [t. 9/04 in 6/05). Znesek se
skladno s sklepom dvakrat letno usklajuje z
indeksom rasti cen \ivljenjskih potreb[;in
v RS. Cena je odvisna od dimenzije /
nazivnega premera vodomera. Za najbolj
obi;ajne vodomere dimenzije DN 20 mm
trenutno zna[a 480,44 SIT.

Naj ob tem [e dodamo, da prej[nji 
upravljavci / vzdr\evalci vodovodnega 
sistema vse do leta 2004 niso izvajali svoje
zakonske dol\nosti redne menjave
vodomerov. Zato je v zadnjih dveh letih
potekala intenzivna menjava vodomerov
({inkov Turn, Koseze, Vodice, Torovo,
Vesca, Dornice), ki se bo nadaljevala tudi 
v letu 2006. Predvidoma se bodo vodomeri
v leto[njem letu menjali predvsem 
v naseljih> Dobru[i, Povodju, Repnjah,
Vojskem in Zapogah.

{tevnina je torej namenjena zakonsko
predpisani menjavi vodomerov. Porablja
se strogo namensko ter pokriva zgolj
stro[ke storitve menjave.

Damjan Stanonik, univ. dipl. polit., Miran Sirc, univ. dipl. org.

Posamezne postavke, ki jih najdemo na
polo\nici za porabljeno pitno vodo, 
predpisuje vrsta republi[kih in ob;inskih
aktov

Pri zadnjem pora;unu (pri

polo\nicah za december 2005) se je

pojavilo kar nekaj vpra[anj v zvezi 

s tem, kaj uporabniki storitev JP

Komunala Vodice, d.o.o. pla;ujemo z

mese;no polo\nico. Na tem mestu

sku[amo na ;im bolj jasen in

razumljiv na;in obrazlo\iti vsebino

polo\nice oziroma ra;una za

mese;ne komunalne storitve. 
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Vpis v vrtec
{kratek
Svit Vodice 

Spo[tovani star[i!

Vabimo Vas, da vpi[ete svojega
otroka v na[ vrtec<

{KRATEK SVIT VODICE, enoto v
UTIKU in SKARU:NI. Za [olsko

leto 2006/2007 vpisujemo
otroke do konca meseca aprila.

Vlogo za vpis dobite v vrtcu
{kratek Svit. 

Lahko nas pokli;ete na 
telefonsko [tevilko 8324 992 ali
nas obi[;ete vsako sredo med

13. in 16. uro.

Z veseljem Vam bomo pokazali
na[e vrtce, se vam predstavili in

odgovorili na va[a vpra[anja.

Kolektiv vrtca {kratek Svit 

4. Republi[ka okoljska dajatev< 

Republi[ko okoljsko dajatev je dol\an
pla;evati vsak, ki z odvajanjem odpadnih
voda (zlasti uporabljeno pitno vodo) 
obremenjuje okolje. Predpisuje jo Zakon 
o varstvu okolja (Uradni list RS, [t. 41/04),
podrobneje pa jo dolo;a Uredba o okoljski
dajatvi za onesna\evanje okolja zaradi
odvajanja odpadnih voda (Uradni list RS,
[t. 123/04, 142/04 in 68/05). Z gradnjo
kanalizacijskega sistema in predvsem
;istilnih naprav se obremenitev okolja
zmanj[uje, posledi;no pa tudi okoljska
dajatev.

Kmetovalci, ki izvajalcu javne slu\be 
predlo\ijo ustrezno vlogo, so za del vode,
ki se porablja izklju;no za kmetijske
namene in dodatno ne obremenjuje okolja,
opro[;eni pla;ila okoljske dajatve.

Okoljska dajatev je prihodek prora;una
Republike Slovenije. Ob;ini je omogo;eno,
da zbrana sredstva iz naslova te dajatve
zadr\i, ;e jih namensko porabi za gradnjo
oz. posodobitev sistema za odvajanje in
;i[;enje odpadnih voda. O tem odlo;i
Ministrstvo za okolje in prostor, Agencija
RS za okolje z upravno odlo;bo.

Vlada z vsakoletnim sklepom (za leto 2006
v Uradnem listu RS, [t. 120/05) dolo;i ceno
za enoto obremenitve voda, na podlagi
katere se izra;una ceno okoljske dajatve
po m3. Zaradi vladnega dviga cene za enoto
obremenitve voda za leto 2006 se bo
posledi;no zvi[ala tudi okoljska dajatev in
bo letos zna[ala 107,30 SIT (tekom leta so
sicer mo\ni manj[i popravki). 

Okoljsko dajatev za onesna\evanje okolja
zaradi odvajanja odpadnih voda torej
predpisuje dr\ava, porablja pa se za 
gradnjo kanalizacijskega sistema.
Sorazmerno s [irjenjem sistema za 
odvajanje in ;i[;enje odpadnih voda naj bi
se v principu zmanj[ala.

5. Taksa za vzpostavitev 
kanalizacijskega sistema

Takso za vzpostavitev kanalizacijskega 
sistema izvajalec javne slu\be zara;unava
na podlagi Odloka o uvedbi takse 
za vzpostavitev kanalizacijskega sistema in
;istilne naprave v Ob;ini Vodice iz leta
2000 (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, 
[t. 4/00 in 6/02). Vi[ina takse je 40,00
SIT/m3 porabljene vode. Tako zbrana 
sredstva so namenjena vzpostavitvi 
kanalizacijskega sistema v ob;ini. 

Novela odloka iz leta 2002 je prinesla
dopolnilo, da so uporabniki upravi;eni do
oprostitve povra;ila za priklop na 
kanalizacijsko omre\je v vi[ini \e pla;ane
ob;inske takse. Podobno kot pri republi[ki
okoljski dajatvi so kmetje za vodo, ki se
porablja za kmetijske namene, pla;ila te
takse opro[;eni.

Vsa zbrana sredstva takse za vzpostavitev
kanalizacijskega sistema se torej upo[tevajo
pri povra;ilu za priklop na kanalizacijsko
omre\je - lahko re;emo, da gre za neke
vrste dolgoro;no var;evanje za kanalizacijski
priklju;ek.

Na drugih vrstah polo\nic (uporabniki, ki
so \e priklju;eni na kanalizacijsko omre\je)
najdemo enake rubrike kot na prvih, le da
je pod to;ko 5. zara;unana kanal[;ina. Ti
uporabniki ob;inske takse za vzpostavitev
kanalizacijskega sistema ne pla;ujejo ve;. 

6. Kanal[;ina< 

Vi[ino oziroma ceno kanal[;ine za m3

porabljene vode je potrdil Ob;inski svet
Ob;ine Vodice s Pravilnikom o povra;ilih
za priklop na vodovodno in kanalizacijsko
omre\je v oktobru 2002. Tudi novi 
pravilnik (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t.
6/05) povzema enako ceno, ki zna[a 
258,00 SIT. 

S ceno kanal[;ine je uporabnikom 
zagotovljena storitev odvajanja in ;i[;enja
odpadnih voda (obratovanje, vzdr\evanje
in enostavna reprodukcija kanalizacijskega
sistema in ;istilne naprave).  

Kanal[;ino torej pla;ujejo le uporabniki, ki
so priklju;eni na kanalizacijsko omre\je.
Cena ostaja nespremenjena od leta 2002. 

V vsaki od navedenih rubrik je potrebno
pri[teti [e 8,5 % davek na dodano vrednost,
kot ga dolo;a Zakon o davku na dodano
vrednost (Uradni list RS, [t. 89/98 ter 
spremembe in dopolnitve).

V nadaljevanju polo\nice je pisna 
obrazlo\itev akontacije oz. pora;una
(popis ali menjava vodomera), kontaktni
podatki za sporo;anje napak na javnem
vodovodnem omre\ju ter napotki za
sporo;anje stanja vodomera.  

Kot ste lahko razbrali iz obrazlo\itev, imajo
vsi zneski, ki so navedeni na ra;unih,
pravno podlago v predpisih dr\ave ali
ob;ine. :e ste bili pozorni na datume 
sprejema posameznih cen, ki jih dolo;a oz.

potrjuje ob;ina, ste lahko ugotovili, da se v
zadnjem mandatnem  obdobju niso vi[ale.
(Opravljene so bile zgolj nekatere 
uskladitve cen, ki jih dolo;ajo odloki.)
Nekatere informacije o podra\itvah, ki naj
bi jih dolo;ilo kar komunalno podjetje,
lahko tako ovr\emo kot neresni;ne. 

Prav je, da se na tem mestu [e enkrat
opravi;imo na[im uporabnikom, ki ste v
mesecu januarju prejeli polo\nice oziroma
ra;une z napa;nim zneskom. Vzrok je bila
sistemska napaka na novih ra;unalni[kih
programih, ki jih uporablja na[e javno 
podjetje. Naredili smo vse potrebno, da je
bila napaka odpravljena, preve; pla;ane
zneske pa smo vam od[teli s polo\nicami,
ki ste jih prejeli v februarju. 

Upamo, da vam bo zapis v pomo; pri 
prebiranju ra;unov oziroma polo\nic, ki
vam jih izdaja JP Komunala Vodice, d.o.o..
Za dodatne informacije lahko pokli;ete na
tel. [t.> 01 833 26 25 v ;asu uradnih ur>
ponedeljek, sreda in petek od 10>30 do
12>00 ter [e v sredo od 14>00 do 17>00 ure.
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Pred[olska vzgoja ima pri vzgoji otrok prav
poseben pomen. Predstavlja prvo 
organizirano stopnjo vzgoje in prvi pravi
stik otrok s svojimi vrstniki in vzgojitelji.
Zelo pomembno je prizadevanje, da ;im
ve; otrokom omogo;imo vklju;itev 
v pred[olsko vzgojo \e v zgodnjem
otro[tvu. Toda ob vse pogostej[em 
spreminjanju zakonodaje za pla;ilo 
programov v vrtcih in zvi[evanju stro[kov
za pred[olsko vzgojo je to tudi za star[e
zelo zahtevna in tudi draga naloga. 

Konec leta 2005 je Ministrstvo za [olstvo 
in [port namre; objavilo spremembo 
pravilnika o pla;ilu star[ev za programe 
v vrtcih in na ta na;in nalo\ilo dodatno
finan;no breme ve;ini star[ev, najbolj pa
je prizadelo kmete in samostojne 
podjetnike. Ti so namre; po novem 
pravilniku razvr[;eni za en, dva ali celo ve;
razredov vi[je kot lani, in sicer glede na
vi[ino katastrskega dohodka oziroma 
prihodkov od dejavnosti. To je povzro;ilo
precej[nje razburjenje star[ev, predvsem
tistih, ki so bili uvr[;eni kar za nekaj 
razredov vi[je kot prej. Najhuj[e 
nasprotovanje je povzro;ilo dolo;ilo
pravilnika, po katerem se za uvrstitev 
v pla;ilne razrede pri kmetih upo[teva
katastrski dohodek star[a. 

V Vodicah je kar nekaj primerov, ko se je
pla;ilo pove;alo za ve; razredov.
Ve;inoma so to kmetje. Na podlagi 
dejanskih podatkov iz vlog pa statisti;ni
izra;uni v Ob;ini Vodice o spremembah
ka\ejo, da so povpre;no v letu 2006 
vlagatelji uvr[;eni v 3,03 pla;ilni razred,
kar ni veliko ve; v primerjavi z letom 2005,
ko je popre;je bilo 2,64 pla;ilni razred. 
V popre;ju torej ne gre za bistveno
pove;anje prispevkov, ker pa govorimo o
popre;ju, to ne velja za tiste posameznike,
ki so se jim prispevki ob;utno pove;ali.
V Ob;ini Vodice je bilo za koledarsko leto
2006 oddanih 129 vlog za sprejem otrok v
vrtec. Od tega je 132 otrok v vrtcu Vodice,

Spremembe pravilnika 
o pla;ilu star[ev za programe 

v vrtcih povzro;ile 
precej[nje razburjenje star[ev

ostalih 18 pa obiskuje druge vrtce.
Popre;ni dohodek na dru\inskega ;lana pri
prosilcih je 108.752,00 SIT (popre;na bruto
pla;a v RS je 267.571,00 SIT). Glede na
popre;ni dohodek na dru\inskega ;lana se
dolo;i tudi denarni znesek, ki ga morajo
zagotoviti star[i. Tako se prosilci 
razporedijo v 9 pla;ilnih razredov> od
razreda 0 do razreda 8. Vi[ji je razred, vi[ji
je denarni prispevek. V pla;ilnem razredu
0 je obiskovanje vrtca brezpla;no. Do
njega so upravi;eni le tisti vlagatelji, ki
prejemajo denarno socialno pomo;.
Prosilci, ki so razporejeni v pla;ilni razred
8, pa pla;ujejo najvi[je prispevke. 

Znano je, da Zakon o vrtcih dolo;a, da
najve;ji del stro[kov pred[olske vzgoje 
krijejo ob;ine iz svojega prora;una. Od
posamezne ob;ine pa je odvisno, ali za
pred[olsko dejavnost zagotavlja le toliko,
kolikor je po zakonu dol\na ali pa zagotovi
tudi kaj ve; sredstev. Ker se zavedamo
pomena pred[olske vzgoje za na[o ob;ino,
smo tej dejavnosti v zadnjih dveh letih
namenili zelo veliko sredstev, veliko ve;,
kot nam jih narekuje zakon. 

Tako smo v preteklem koledarskem letu
samo za vzgojnine namenili 87 milijonov
SIT v Vrtcu Vodice in 13 milijonov SIT za
otroke, ki obiskujejo druge vrtce v ljubljanski
in drugih ob;inah. Poleg vzgojnin ob;ina
financira [e materialne stro[ke vrtca, za
katere je v letu 2005 prispevala pribli\no 10
milijonov SIT. Prav tako pa financira druge
operativne in teko;e stro[ke. Ne gre 
pozabiti, da je lani Ob;ina Vodice za izgradnjo
novega vrtca v Vodicah namenila kar 250
milijonov SIT.
Tabeli prikazujeta uvrstitev vlagateljev 
v posamezne pla;ilne razrede v letih 2005
in 2006. Iz tabel je razvidno, da je bilo v
letu 2005 najve; vlagateljev uvr[;enih v
prvi pla;ilni razred (36 vlagateljev), v letu
2006 pa v drugi pla;ilni razred (41 vlagateljev).
Iz tabele za leto 2006 je razvidno, da je v
Ob;ini Vodice [e vedno najve; prosilcev, in

sicer 54, ume[;enih v prvi in drugi pla;ilni
razred, kar pomeni, da je skoraj polovica
otrok v teh dveh razredih. Razliko od
prispevka, ki ga pla;ujejo star[i in polne
cene vrtca, pa [e naprej, tako kot doslej,
zagotavlja Ob;ina Vodice.

STATISTI:NI PODATKI NA PODLAGI VLOG ZA 2006

PLA:ILNI {TEVILO {TEVILO
RAZRED VLOG OTROK

0 1 1

1 19 33

2 36 41

3 21 30

4 21 22

5 16 17

6 9 9

7 3 4

8 3 3

SKUPAJ 129 160

STATISTI:NI PODATKI ZA LETO 2005

PLA:ILNI {TEVILO {TEVILO
RAZRED VLOG OTROK

0 7 11

1 29 36

2 22 31

3 27 27

4 14 19

5 7 7

6 6 7

7 5 5

8 1 2

SKUPAJ 118 145

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.

Zakaj so 

mese;ni prispevki

nekaterih star[ev

vi[ji?
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Seja sveta

Osrednja tema prve leto[nje seje je

bila [tudija urbanisti;ne zasnove

novega centra Vodic, ki ga je 

svetnikom kot avtorsko delo predstavil

Damjan Stanonik. V svojem 

uvodnem govoru je pojasnil, da ga je

pri oblikovanju idejne zasnove 

vodila predvsem misel ponuditi

ob;ankam in ob;anom bolj[o

kakovost \ivljenja, ob;ini zagotoviti

istovetnost oziroma identiteto 

s prostorom ter ve;jo prepoznavnost

v [ir[em prostoru. 

Uvodoma je \upan poudaril, da je skrajni
;as, da ob;ina pristopi k za;etku izgradnje
novega centra Vodic. Spregovoril je o
neustreznih prostorih, v katerih delujejo
ob;ina, zdravstvene ambulante, po[ta,
knji\nica in kulturni dom, ki je tik pred
zaprtjem. “Na dana[nji seji se nam ponuja
prilo\nost, da  preu;ite omenjeno [tudijo
in jo potrdite kot temelj za izgradnjo 
novega centra,” je svetnike nagovoril
\upan Podbor[ek.

Kot je povedal Damjan Stanonik, je Trg
slovenske zastave zasnoval na delu 
obstoje;ega Kopitarjevega trga tako, da bi
iz sedanjega nastala dva trga, in sicer Trg
slovenske zastave in Kopitarjev trg. Trg
slovenske zastave bi zaokro\ili [tirje
osnovni objekti. Cerkev sv. Marjete bo tako
postala ena izmed [tirih osrednjih objektov
novega trga. Nasproti bi postavil ob;insko
stavbo, na levo in desno stran trga pa [e
kulturni dom in Slovensko hi[o oziroma
hi[o slovenskih znamenitosti, v kateri bo
dovolj mo\nosti za predstavitev lokalnih
znamenitosti in Slovenije v malem. Na

6. izredna
seja

10. 2. 2006

Alenka Jereb

sredi trga bi stalo sedem \e obstoje;ih lip,
ki po izro;ilu predstavljajo povezavo med
posvetnim in duhovnim \ivljenjem, sredi
teh pa kamniti podstavek v obliki kne\jega
kamna, v katerega bi bil vsajen drog 
s slovensko zastavo. Trg bi bil tlakovan 
s kamninami sedmih slovenskih pokrajin.
Ta prostor bi bil zaprt za promet in bi slu\il
medsebojnemu dru\enju in dru\abnemu
\ivljenju. Na obrobje tega trga, torej na
Kopitarjev trg, bi bil ume[;en [e
zdravstveni dom s vsemi potrebnimi 
ambulantami ter sodoben trgovski center,
ki bo izra\al potrebe ob;ank in ob;anov.

S tako oblikovanim in zasnovanim
sredi[;em Vodic bi se po Stanonikovih
besedah izbolj[ala kakovost bivanja na[ih
ob;anov, hkrati pa bomo dali velik
poudarek pomenu slovenske zastave kot
dr\avnemu simbolu. Ne smemo pozabiti,
da je med drugo svetovno vojno velik
domoljub Stanko Kocelj s cerkvenega
zvonika snel nemško zastavo in namesto
nje izobesil slovensko, za kar je bil zaprt in
pozneje kot talec tudi ubit. Tako bo nov trg
postavljen tudi v spomin na to plemenito
dejanje.

V razpravi, ki je sledila, je bilo sli[ati, da bi
morali v zasnovo trga vklju;iti tudi vodo,
saj je sestavni del obstoje;ega ob;inskega
grba. Svetniki so se spra[evali o velikosti
finan;nega zalogaja, ki bi bremenil
ob;inski prora;un. Predlagali so, da se
[tudija predstavi [ir[i javnosti, tako da bi
tudi ob;ani lahko prispevali konstruktivne
predloge. Pri postavitvi slovenske hi[e naj
bi v ve;ji meri vklju;ili mo\nost razvoja
turizma. Sli[ali smo tudi pobudo o
postavitvi spominske plo[;e Stanku Koclju
in poimenovanju dvoran v bodo;em 

kulturnem domu po osebnostih, ki so s 
svojim delom pripomogle k prepoznavnosti
kraja. Damjan Stanonik je poudaril, da so
vse pripombe dobrodo[le, da bo prav 
gotovo [ir[a javnost seznanjena s [tudijo,
da resnici na ljubo Vodice nimajo veliko
mo\nosti za turizem, imamo pa mo\nost,
da s postavitvijo takega sredi[;a ljudi vsaj
za nekaj ur privabimo v na[ kraj. 
O mo\nosti razvoja turizma je spregovoril
[e \upan, ki je svetnike seznanil z 
na;rtovano izgradnjo Ko\eljeve poti, ki 
bo kulture \eljne popeljala po poti 
Ko\eljevih umetnin. Poudaril je, da na tej
seji ne govorijo o dokon;ni obliki trga, zato
je [e prezgodaj govoriti o finan;nem 
zalogaju. Ob;ina je z Urbanisti;nim in[titutom
Slovenije sklenila pogodbo o izdelavi
ocene razmestitve objektov in vrednosti
investicije za urejanje zemlji[;a. Prostor se
mora urediti v skladu z veljavnim Zakonom
o urejanju prostora, potrebno je izdelati
prve [tudije, nato pa bodo svoje predloge
podali tudi ob;ani. Po dalj[i razpravi so
svetniki soglasno sprejeli in potrdili [tudijo
urbanisti;ne zasnove novega centra Vodic,
ki se bo ujemala s kulturo bivanja v na[i
ob;ini.

V nadaljevanju so soglasno potrdili 
maloprodajno ceno zemeljskega plina, ki
se je zaradi nakupne cene pri Geoplinu
dvignila na 101,28 SIT/m3 brez DDV. Zaradi
intenzivnega urejanja zemlji[koknji\nih
zadev je bil sprejet tudi sklep o ukinitvi
javnega dobra. V zadnji to;ki dnevnega
reda pa je \upan pozval vse stranke in liste,
naj zaradi odstopne izjave enega izmed
;lanov Nadzornega sveta ob;ine Vodice do
25. februarja predlagajo svojega ;lana, ki
pa ne sme biti ;lan ob;inskega sveta ali
drugega mati;nega delavnega telesa.

Trg slovenske zastave - 
idejna zasnova novega 
centra  ob;ine Vodice



zato je dostava toplega obroka zelo 
dobrodo[la. Ko je zagledala \upana, se je
vsa zadovoljna namuznila in veselo
pripomnila> ”Danes bo pa kosilo prav 

gotovo [e okusnej[e, ker ga je prinesel sam
\upan.” Njena soseda Cirila Ku[ar se je
odjemalcem pridru\ila pred nekaj dnevi.
To pomo; so ji svetovali njeni doma;i, kajti
pogoj za zdravje je ;im bolj pestra in raznolika
prehrana. Gospa Cirila ima najraje mle;ne
jedi, vendar se tudi tej hrani ne more

odre;i. Zaenkrat je prav zadovoljna in 
upajmo, da bo tudi v prihodnje. Vrnili smo
se v Vodice in obiskali [e Miha Tonija.
Odkar njegova \ena boleha, mora ve;ina
gospodinjskih in hi[nih del opraviti sam.
Tri leta je gospodinjil sam, odkar pa mu
nosijo kosilo, je tega zelo vesel in [e 
bremen je manj. Dela je pri hi[i vedno
dovolj.

9

Aktualno

Najprej smo se odpeljali v Utik, kjer 
stanuje Franc Zorman. Sova[;ani ga prav
gotovo dobro poznajo, saj je zaprise\en
gasilec. Na ob;nem zboru PGD Utik so mu
letos podelili naziv ;astnega ;lana, ki ga je
prejel za dolgoletno izjemno uspe[no in
aktivno delo in osebni prispevek pri razvoju
gasilstva. Prav zadovoljen je s kosilom, saj
pravi, da je okusno, ;e pa ni dovolj toplo,
si pa [e sam malo pogreje. Glavno, da je
pravo;asno na mizi, saj se opoldne \e
prile\e topel glavni obrok.

Pot nas je vodila proti Selu, kjer smo
obiskali na[ega starega znanca Antona

Gosarja, ki zelo rad dopisuje v rubriko Vi
spra[ujete. Tokrat smo ga mi za spremembo
povpra[ali po kosilu. Ni; se ni prito\eval,
[e pohvalil ga je, le sla[;ic ne mara, saj kot
pravi, za njegovo sladkorno bolezen niso
prav primerne.  Z \upanom sta spregovorila
[e nekaj besed o zdravju, nato pa smo se

|upan preveril izvajanje storitev
dostave toplega obrokaAlenka Jereb

zapeljali naprej k Janezu {penku. Gospod
je ravnokar prebolel plju;nico, zato smo ga

zmotili pri opoldanskem po;itku.
Dobrovoljno nas je sprejel, pohvalil 
okusno kosilo, ki ga je v;asih [e preve; kot
on lahko poje. “Ni; zato, pa [e za hi[nega
;uvaja kaj ostane, “se je odrezal gospod
Janez. Vedeli smo, da moramo pohiteti, saj
je ponavadi kosilo vedno pravo;asno na
mizi. Najprej smo v Repnjah obiskali

Janeza Mohori;a, ki stanuje sam v
starej[i hi[i v bli\ini samostana. Sedel je
pred hi[o in u\ival na soncu. Pravi, da je
hrana enkratna, ravno prav topla, pa [e
posode mu ni treba pomivati. Ker sam
stanuje v hi[i, je to [e posebej dobrodo[lo.
Vesel je bil \upanovega obiska, saj zaradi
nog, ki ga no;ejo ve; ubogati, ne more
pohajati naokoli. Na Dobru[i smo najprej
obiskali zakonca Angelco in Franca
Dre[ar. Gospa Angelca boleha \e nekaj
;asa. Za dihanje potrebuje kisik v jeklenki,

Vsak delavnik predstavniki skupine za ustanovitev Mladinskega centra Vodice

odpeljejo kosilo na domove starej[ih ob;ank in ob;anov, ki si ga sami zaradi

zdravstvenih ali kakr[nihkoli drugih razlogov ne morejo pripraviti.  V kuhinji O{

Vodice pripravijo kosilo, ga skrbno shranijo v namenske posode, ki ohranjajo

primerno toploto jedi, predstavniki skupine pa poskrbijo, da je jed ;imprej na mizi

na[ih ob;anov.  Sredi februarja  jih je obiskal \upan Brane Podbor[ek, saj se je \elel

prepri;ati, kako so zadovoljni z omenjeno storitvijo. Z zadovoljstvom lahko

zapi[emo, da  so ponujeno storitev sprejeli z odprtimi rokami.  Pohvalili so hrano,

jedilnik, hitro dostavo, to;nost, hkrati pa izkoristili prilo\nost in se z \upanom [e

pomenkovali, mu zaupali svoje zdravstvene te\ave, saj vedo, da na[ \upan 

prisluhne vsakemu, ;e ima le ;as.
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Aktualno / Dru bene dejavnosti

Pravi, da ga je s ponujeno mo\nostjo
pomo;i na domu seznanil njegov bli\nji
sosed, predsednik DU Vodice Janez
Podgor[ek, za kar se mu [e posebej 
zahvaljuje. Do sedaj je \e imel pomo;
negovalk, vendar je moral pla;ati polno
ceno. Pri 20 urah tedensko pa je to \e
krepak finan;ni zalogaj. Pogovori so hitro
stekli in prej kot v enem tednu ga je \e
obiskala negovalka.
Dobro sta se ujela, z Jano se rada malo
po[alita in tako dan obema hitreje in lep[e

Francka Rozman
Podro;no prvenstvo O{ v judu

“Za otroke je judo koristen [port, saj

razvija motoriko, vliva samozavest

in nau;i prena[ati poraze,” je

povedala predsednica JUDO zveze

Ljubljana Ra[a Sraka.

V januarju je bilo v telovadnici O{ Vodice
Obmo;no prvenstvo osnovnih [ol za
Ljubljano in Gorenjsko. Ker me je zanimalo,
zakaj ravno v Vodicah, mi je predsednica
zveze, ki tudi tekmuje v tem [portu in je na
lanskem svetovnem prvenstvu dosegla 
3. mesto, povedala, da za tako tekmovanje
menjavajo [ole in jih s tem nagradijo. Tudi
na vodi[ki [oli imajo te;aj juda, ki ga vodi
Anja Dobov[ek. Da so uspe[ni, bodo
povedali rezultati s tega tekmovanja.
V starostni kategoriji u;enk in u;encev 
letnik 1997 in mlaj[i je nastopalo 120 
tekmovalcev. Razdeljeni so bili v skupine
po [tiri, kjer so se borili vsak z vsakim. Vsi
tekmovalci so prejeli medalje. 1. mesto je
dosegel TADEJ LAKNER, 2. mesto pa BLA|
BURGAR.

V starostni kategoriji letnik 1994 do 1996 je
nastopalo 110 tekmovalcev in 28 tekmovalk
iz 42 osnovnih [ol. KATJA KER|I: in KAJA
OVIJA: sta dosegli 2. mesto. Med fanti pa si
delijo 1. mesto ANDREJ MARIN:I:, TILEN
PODGOR{EK in |IGA VRTA:NIK. Tudi to
tekmovanje se kon;a na obmo;ni ravni.
V starostni kategoriji starej[ih u;enk in

u;encev letnik 1991 do 1993 je nastopalo 56
tekmovalcev in 20 tekmovalk iz 31 osnovnih
[ol. Borbe so se odvijale na borilnem 
prostoru in so trajale po tri minute. 
Na Dr\avno prvenstvo osnovnih [ol se
uvrstijo po [tirje u;enci in u;enke v vsaki 
kategoriji. MATIC OVIJA: je bil prvi,
PRIMO| MARIN:I: pa tretji. :estitamo
vsem tekmovalcem in jim \elimo uspe[ne
nastope.

JUDO je v bistvu moderna adaptacija starih
borilnih ve[;in jujitsa, preoblikovan in

vgrajen v sistem telesne kulture ter hkrati
moderen borilni [port. Jigoro Kano je 
razvil in dodal na;elo “najve;ji u;inek z
najmanj[o mo;jo”. Spoznal je, da ima
du[evno stanje v judu prav tako 
pomembno vlogo kot popu[;anje in mo;.
Namen te borilne ve[;ine je samoobramba.
To so meti in ne udarci. Nau;i[ se tudi pasti
brez posledic, kar ti v \ivljenju lahko
koristi. Zato te;aje zelo priporo;ajo
otrokom za razvoj samozavesti in
motorike.

Oskrbovanec zadovoljen 
s pomo;jo na domu

Po mesecu dni izvajanja pomo;i na

domu smo obiskali prvega oskrbovanca.

|elel je ostati anonimen, zato sem

ustregla njegovi pro[nji (op. pisca>

naslov hranimo v uredni[tvu). Njegovi

najbli\ji so dopoldne v slu\bi in [olah,

zato je pomo; socialne negovalke Jane

Stare [e kako dobrodo[la.

mine. Gospa Jana ga obi[;e vsak delavnik v
dopoldanskem ;asu. Pomaga mu pri
obla;enju, osebni negi, pripravi mu zajtrk
in mu pomaga tudi pri hranjenju. Zaradi
bolezni in invalidnosti ima omejeno
gibljivost rok in nog, zato je zelo hvale\en,
ker mu Jana pomaga pri vsakdanjem
razgibavanju. Mi[ice si krepi s posebno 
stojko in elektri;nim kolesom, seveda ob
pomo;i negovalke. Ta mu pripravi tudi
kosilo, ga nahrani in  po;isti za seboj. Na[
sogovornik je zelo zadovoljen z Janinim

na;inom kuhanja in rad poje vse, kar je na
jedilniku. Pravi, da se sproti dogovarjata,
kak[no kosilo mu bo pripravila, in doslej ga
ni [e nikoli razo;arala. Kot sam priznava,
se je je tako navadil, da bi bili dopoldnevi
med tednom, ko so vsi najbli\ji zaposleni,
zelo dolgi in dolgo;asni. Jana ga \e 
priganja, da ga bo ob toplej[em vremenu z
vozi;kom odpeljala na sprehod.

Ve[;a je svojega dela, zato se bosta z 
oskrbovancem prav gotovo dobro razumela.

Alenka Jereb
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Dru\bene dejavnosti / Ob;ni zbori

V gasilskem domu Vodice je potekal

vsakoletni ob;ni zbor, na katerem 

so vodi[ki gasilci naredili pregled

minulega leta, predstavili kratko-

ro;ne in dolgoro;ne cilje dru[tva ter

podelili priznanja nekaterim

;lanom. 

Ob;ni zbor je s pozdravom gostom odprl
predsednik Prostovoljnega gasilskega
dru[tva Bogomir Novak. Sledila je 
predstavitev dnevnega reda, ki so ga
obiskovalci v nadaljevanju soglasno
potrdili. Za predsednika zbora je bil 
izvoljen Rok Jeraj. Sledila so letna poro;ila. 

Prvo poro;ilo je predstavil predsednik
dru[tva Bogomir Novak. Povedal je, da sta
se v minulem letu upravni in nadzorni
odbor sestala na 12 rednih sejah, neformalno
pa so se gasilci sre;evali vsak ;etrtek in
re[ili ve;ino aktualnih zadev. Sestali so se
tudi na [tirih \alnih sejah za pokojnimi
;lani. Poslovili so se od Simona Premka,
Ivane |itnik, Pavle Erce ter Antona
Gr;arja, ki so dali velik prispevek dru[tvu. 
V preteklem letu so pomembno vlogo
namenili izobra\evanju svojih ;lanov ter
delu z mladimi, oboje namre; zagotavlja

Otroci so vredni najbolj[ega, ker so otroci,

in iz nobenega drugega razloga. Svoje

dostojanstvo in svojo vrednost imajo

preprosto zato, ker so...

Barbara Coloroso

Ve;ina o vlogi star[ev in o vzgoji za;ne
razmi[ljati, ko se rodi otrok. Ob veselju pa
pridejo skrbi, tak[ne in druga;ne, tudi
vzgojne. Obi;ajno vzgajamo, kot so nas
vzgajali na[i star[i, trudimo se, da ne bi
ponavljali njihovih napak, poslu[amo
nasvete, nekateri berejo, vendar je tudi
kakovostno knjigo o vzgoji treba znati
poiskati. Vsi oz. ve;ina se po svojih
najbolj[ih mo;eh trudi, da bi bili dobri
star[i. Dober namen pa ni dovolj, pomembno
je, kako otrok sprejema in do\ivlja vzgojo,

{ola za star[e v vrtcu
{kratek Svit

saj je vsak otrok druga;en. Vzgoja je odnos
med star[i in otroki, ki ga oblikujejo oboji.
Besede pogosto ne padejo na plodna tla,
pomemben je zgled, na vzgojo vplivajo tudi
vrtec, [ola, okolje, mediji... |al pa pogosto
ve; pozornosti vzgoji namenimo [ele, ko se
pojavijo te\ave. Te je potrebno prepoznati,
samo tako lahko i[;emo odgovore, re[itve
in ustrezno pomo;. Re[evanje je pogosto
te\avno. Zato je zelo pomembno, da se
star[i pravo;asno primerno usposobijo za
zahtevno poslanstvo. 
V pomo; star[em \e nekaj let v vrtcu 
organiziramo {OLO ZA STAR{E. Namen ni
dajanje nasvetov, receptov, saj vzgojno
podro;je ni tako enostavno. Razli;ni
strokovnjaki star[em predstavijo razli;ne
vzgojne teme in ob tem podajo usmeritve,

Hedvika Rosulnik

napotke. Star[em je omogo;en pogovor,
izmenjava izku[enj, postavljanje vpra[anj.
V leto[njem [olskem letu smo za star[e in
strokovne delavce organizirali [tiri
sre;anja. V vrtcu se trudimo, da izberemo
kakovostne predavatelje in aktualne teme.
Na prvem sre;anju je Bogdan |or\ 
spregovoril o razvajenosti. Na vseh ostalih
sre;anjih pa je Marja Strojin star[em 
predstavila, kako nastaja samopodoba,
kako otroku pomagamo oblikovati 
pozitivno samopodobo in kako postavljamo
meje. Obiska in odziva star[ev smo bili
veseli. Sredstva, ki jih je ob;ina VODICE
namenila za {OLO ZA STAR{E vrtcu {kratek
Svit Vodice, so upravi;ila namembnost. 
Star[i se \al ne zavedajo dovolj, kako
pomembno je pred[olsko obdobje in prva
leta [olanja. V teh letih star[i za svoje
otroke lahko najve; naredijo. Pomembno
je, da se tega zavedajo, napake se lahko
popravljajo, ;eprav je v;asih te\ko.
Pomembno si je vzeti ;as za otroka, v;asih
tudi za {olo za star[e.

obstoj dru[tva. Udele\evali so se
Florjanovih ma[, proslav in parad, med
katerimi sta bili najpomembnej[i 50. obletnica
gasilskih zvez Slovenije ter 10. obletnica
Gasilske zveze Vodice. V preteklem letu so
organizirali Klobasarsko tombolo ter 
gasilsko veselico v juliju. Po besedah
predsednika je sodelovanje z Ob;ino
Vodice zelo dobro, saj je ta v preteklem
letu dru[tvu namenila dva milijona tolarjev
za nakup osebne za[;itne opreme. Ob
koncu je predsednik Novak omenil [e
velike spremembe v prihodnosti gasilstva,
saj bodo morala z letom 2009 vsa gasilska
dru[tva postati visoko kategorizirana,
sprejet pa je bil tudi nov zakon o gasilstvu,
ki natan;no dolo;a delovanje gasilskih
dru[tev. Ob tem je izrazil zaskrbljenost, da
bi [tevilo gasilcev [e upadlo.

Svoje poro;ilo je predstavil tudi poveljnik
dru[tva Damijan Jagodic. V letu 2005 
so vodi[ki gasilci sodelovali na enajstih
intervencijah in opravili 68 ur. Sodelovali
so tudi pri drugih akcijah, kot so varovanje
kresov, pranje cest in akcije ob gasilskem
dnevu, za kar so porabili 256 ur. 
V sodelovanju z Ob;ino Vodice so se
udele\ili ;istilne akcije, preva\ali otroke v
okviru po;itni[kih kratko;asnic in drugo.

Udele\evali so se tudi gasilskih parad ter
\alnih slovesnosti. Pregledovali so
hidrante, ki so v nasprotju s prej[njimi leti
ve;inoma \e popravljeni. Sodelovali so pri
treh ve;jih gasilskih vajah in se dobro
odrezali. V preteklem letu se je veliko
[tevilo ;lanov PGD Vodice udele\ilo 
najrazli;nej[ih izobra\evanj, kar je po
mnenju poveljnika zelo spodbudno. Na
tekmovalnem podro;ju je bilo leto 2005 za
vodi[ke gasilce kar uspe[no, saj so se ;lani
uvrstili na dr\avno prvenstvo in dosegli [e
nekaj drugih dobrih rezultatov. Dobro je
[lo tudi mladincem in pionirjem. 

Sledilo je poro;ilo gospodarja doma,
Matev\a Janharja. Povedal je, katera 
oprema je bila kupljena v preteklem letu,
koliko ;asa so delovale naprave in koliko
kilometrov so prevozila dru[tvena vozila. 
V preteklem letu so izvedli tudi inventuro
in odpisali veliko stare in neuporabne
opreme. Na napravah in vozilih so naredili
redne servise, v kratkem pa nameravajo
narediti tudi nekaj prenov v gasilskem
domu.

Matev\ Janhar je prebral [e blagajni[ko
poro;ilo, saj je bila blagajni;arka Milena
Jeraj zadr\ana. V preteklem letu so prihodki
zna[ali pribli\no [tiri milijone tolarjev,
odhodki pa okoli 2,8 milijona SIT. 

Zadnje poro;ilo, poro;ilo mladinske
komisije, je predstavila Jerneja Hafner. 
V preteklem letu so bili pri delu z mladino
dose\eni vsi zastavljeni cilji in naloge.

Ob;ni zbor
PGD Vodice 
Peter :ernivec

nadaljevanje na 14. strani



Gospa Jana, na[i ob;ani vas [e ne poz-
najo. Vem, da prihajate iz medvo[kega
konca, ostalo pa nam zaupajte sami.
Po poklicu sem socialna negovalka. Delo s
starej[imi in invalidnimi osebami me zelo
veseli, kajti zavedam se, da ;lovek v te\kih
trenutkih, ki jih v;asih spremlja tudi osaml-
jenost, ne potrebuje samo ;istega
stanovanja, hrane in najbolj[e nege,
temve; tudi osebo, ki ga sprejme tak[nega,
kot je, ki se ji lahko izpove in ji zaupa.
Sku[am se v\iveti v njegova ob;utja, mu

prisluhnem in ga vzpodbujam na njegovi
\ivljenjski poti.

Kak[ne vrline mora torej imeti ;lovek,
da lahko opravlja va[ poklic?
Biti mora pozitivna oseba, v med;love[kih
stikih prilagodljiva, po[tena, komunikativ-
na, predvsem pa zanesljiva. Preprosto
re;eno, rad mora[ imeti ljudi. Vliti jim
mora[ upanje in jih moralno podpreti. To
je zlasti pomembno za tiste ljudi, ki so prik-
lenjeni na posteljo, in so zato [e bolj odvis-
ni od drugih ljudi.

Zaupali ste mi, da vas je k temu delu
spodbudila va[a osebna izku[nja z
mamo. Je bil to odlo;ilen korak, da
ste se prekvalificirali iz trgovke v
socialno negovalko?
Tako je. Moja \elja po tem delu izvira [e iz
mladosti, ko sem pomagala mami. Po kapi
je postala invalidka in je bila odvisna od
na[e pomo;i. Ve;krat sem jo ;esala, ji sple-
tala kite, ji umivala noge, pozneje, v ;asu
njene bolezni, pa ji tudi sredi no;i masirala
noge, ki so jo zelo bolele. Po kapi sem ji
morala ob pomo;i mojih sester menjati
plenice. Ni mi bilo te\ko, vesela sem bila,
da sem ji lahko pomagala. To mojo nagn-
jenost do negovanja so opazili tudi moji
svojci, ki so me vzpodbujali, da sem se
prekvalificirala. Naredila sem te;aj, ki mi je
izredno pomagal tako na podro;ju nege kot
psihologije ;loveka in mi dal osnovo za
izvajanje pomo;i na domu. Najve; izku[enj
pa sem pridobila na terenu. Tako to delo
opravljam pribli\no tri leta.  

Prvi stiki so verjetno vedno
najodlo;ilnej[i in najte\ji. Koliko ;asa
potrebujete, da nave\ete pristen stik z
oskrbovancem?
Kak[en teden, [tirinajst dni zagotovo
potrebuje[ za navezavo pristnih stikov.
Predvsem pa je to odvisno od posamezni-
ka. Nekateri so zelo nedostopni, drugi so
bolj odprti. :e je ;lovek bolj zaprt, ne sme[

preve; dregati v njegovo zasebnost, takrat
je najbolj[e, da samo ;aka[. S;asoma te
spoznajo in takrat pridobi[ tudi zaupanje.
Nekateri pa so \e od za;etka zelo zaupljivi,
v;asih \elijo imeti celo pretirano
pozornost. Zaupajo ti veliko stvari, seveda
pa je moja naloga, da postavim dolo;eno
mejo. Ne bi se \elela hvaliti, vendar mi moji
oskrbovanci zatrjujejo, da znam navezati
stike in da se jim zdi, da jim prina[am sre;o
v stanovanje.

Katerim ljudem ste do sedaj nudili
pomo; na domu? So bili to starostniki
ali tudi du[evno prizadete osebe
oziroma invalidi?
Najve; izku[enj imam pri delu s starej[imi
osebami, pa tudi z osebami, ki so bile dalj
;asa kroni;no bolne. Navajena sem nege
bolnikov, ki jim je potrebno pomagati pri
uporabi ortopedskih pripomo;kov. Znam
rokovati z dvi\nimi napravami, saj se pri
na[em delu ;lovek vsega nau;i, samo voljo
mora imeti.  Nisem pa [e oskrbovala in
nudila pomo;i osebi s te\ko motnjo v
du[evnem razvoju. Pri mojem delu je pred-
vsem pomembno to, da ljudje za;utijo, da
jim \eli[ pomagati. Nikakor pa jim ne sme[
dati ob;utka usmiljenja. Tistim, ki so prik-
lenjeni na posteljo, mora[ organizirati \ivl-
jenje tako, da svoje misli ;im bolj
odvra;ajo od bolezni, prinesti jim mora[
vedrino v njihovo stanovanje. Velikokrat k
temu pripomore tudi kan;ek humorja, ki
popestri vsakdanjik. 

Kako poteka va[e delo?
Vse je odvisno od posameznika. Svoje delo
prilagajam njihovim \eljam, ki pa morajo
seveda biti v okviru dogovorjenih storitev.
Te obsegajo gospodinjsko pomo;, osebno
higieno in nego ter seveda pomo; pri
ohranjanju osebnih stikov do najve; 20 ur
tedensko, oziroma 4 ure dnevno.
Najpogosteje oskrbovanec \eli imeti
pomo; pri osebni higieni in negi, pomo; pri
kopanju, pripravim mu lahko topel obrok
ali tudi kosilo, lahko ga pospremim do

S skrbno nego in
toplo besedo
prina[a vedrino
med svoje 
oskrbovance

V mestih so socialni servisi \e

dodobra uveljavljeni in sprejeti.

Ponujajo pomo; na domu za vse

starej[e, invalidne, kroni;no bolne

osebe ter mlaj[e osebe s te\kimi

du[evnimi motnjami. Tudi v na[i

ob;ini smo v za;etku tega leta za;eli

izvajati obliko pomo;i, ki omogo;a,

da bodo lahko upravi;enci ;im dlje

;asa pre\iveli v doma;em okolju,

hkrati pa razbremenjuje svojce, da

se la\je posvetijo medsebojnim odno-

som in socialnim stikom. V goste smo

povabili Jano Stare,socialno negov-

alko, ki izvaja tako obliko pomo;i, in

kot ona sama pravi, u\iva v svojem

delu.

Alenka Jereb

Preprosto re;eno, rad mora[
imeti ljudi. Vliti jim mora[
upanje in jih moralno podpreti.
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lekarne, do zdravnika. Nekateri \elijo iti na
sprehod, spet drugi so raje za stenami svo-
jega stanovanja. Negovala sem tudi \e
osebo, ki je bolehala za demenco in se je
zelo rada spominjala dogodkov iz svoje
mladosti. V;asih tak[nim bolnikom tudi
pustim, da po;nejo stvari, ki so jih po;eli v
;asu opravljanja svojega poklica.
Pomembno je, da so sre;ni v svojem svetu.
Spo[tujem njihovo voljo in delo prilagodim
njihovim \eljam in potrebam. Tako reko;
jim pomagam, da lahko \ivijo ;loveka
polno \ivljenje doma, da jim ni potrebno iti
v dom za ostarele. Delam ve;inoma v
dopoldanskem ;asu, lahko tudi popoldne,
vse se dogovorimo.

Spregovoriva [e o stikih, ki jih morate
imeti s svojci oskrbovancev. Verjetno
so ti tudi potrebni.
Seveda so potrebni, niso pa nujni. V;asih

se da dobro sodelovati \e z oskrbovanci
samimi, v dolo;enih primerih pa je nujno
sodelovanje svojcev. To je predvsem
takrat, ko oskrbujemo hudo bolne ljudi, ki
ne morejo govoriti ali pa tiste invalidne
osebe, ki potrebujejo posebno nego.
Seveda je najve;ji problem, ;e so svojci

ve;ino dneva v slu\bi. V takem primeru se
dogovarjamo v pisni obliki preko sporo;il
ali kako druga;e. Vsekakor pa so dogovori
nujni. 

Kljub temu da so Vodice skoraj na
pragu Ljubljane, se \ivljenje od mest-
nega mo;no razlikuje. Ali vi mogo;e
opazite tudi razliko v sprejemanju
pomo;i?
Prav gotovo se take oblike pomo;i na
pode\elju, kjer se je ta projekt [ele za;el,
te\je uveljavljajo in sprejemajo med ljudmi
kot v mestu. Dober glas se [iri med ljudmi,
zato upam, da bodo ljudje z odprtimi roka-
mi sprejeli tako obliko pomo;i. Svojci se
trudijo po svojih mo;eh, vendar [e niso vsi
seznanjeni z vsemi oblikami pomo;i, ki jim
jo lahko nudimo. Sama sem delala
ve;inoma z ljudmi na pode\elju, zato te\ko
sodim o teh stvareh. Ena izmed na[ih nego-
valk, ki je delala v mestu, pa mi je zaupala,
da veliko raje dela na vasi, saj so tu ljudje
bolj odprti in pripravljeni za komunikacijo.
Nikakor pa to ni edini dejavnik, predvsem
je to odvisno od narave ;loveka. Za zdaj to
dejavnost v Vodicah opravljam sama, ven-
dar pri;akujem, da ko bodo ljudje spoznali,
da jim nudimo dru\abni[tvo, nego, gospod-
injsko pomo;, predvsem pa razbremenimo
ostale dru\inske ;lane, bodo bolj koraj\ni
pri kori[;enju na[e pomo;i. Vsak ;lovek
mora biti v slu\bi kar najbolj aktiven, zato
veliko la\je dela, ;e ve, da je njihov
dru\inski ;lan v dobrih rokah. In to jim mi
prav zagotovo nudimo.

Na koncu najinega pogovora bi se
dotaknili [e enega pomembnega
vpra[anja. Se vi bolj nagibate za
pomo; na domu ali se vam zdi, da je
enostavneje svojca zaupati v oskrbo
domu za ostarele?
Tam, kjer so svojci pripravljeni imeti oskr-
bovanca doma, je najlep[e izvajati pomo;
na domu. Z oskrbovancem se lahko

domeni[, kdaj in kako mu bo[ nudil pomo;,
mu pospravi[ dom, lahko mu pripravi[
hrano, ki si jo \eli. Vse, nega in oskrba
poteka po dogovoru in znotraj dogovor-
jenega ;asa je veliko mo\nosti za prilaga-
janje. Resni;no se pri oskrbi na domu
lahko veliko bolj posvetimo in pomagamo
starostniku, invalidu ali bolni osebi. V
domu ostarelih pa vse poteka po ustaljen-
em redu. Jejo tisto, kar jim pripravijo, ni
mo\nosti prevelikega prilagajanja. Tam si
zadol\en za dolo;eno [tevilo oskrbo-
vancev, ki jih mora[ nahraniti in opraviti
nego. Delo je veliko bolj rutinsko. Mi
imamo pri oskrbi na domu sre;o, da se
osebi lahko bolj posvetimo. Velika ugod-
nost oskrbe na domu je [e ta, da te vedno
obi[;e ista oskrbovalka, kar je zelo
pomembno predvsem pri osebni negi in
drugih oblikah pomo;i, ki se ve\ejo na
oskrbovan;evo intimno plat \ivljenja. 
S finan;nega vidika pa se izka\e, da sta
cenovno obe obliki oskrbe izena;eni,
morda je oskrba na domu celo cenej[a. :e
ob tem upo[tevamo [e dejstvo, da starost-
nik ostane v svojem okolju in je to za nje-
govo zdravstveno in psiholo[ko po;utje
bolj[e, potem sem [e bolj naklonjena oskr-
bi na domu. 

:isto na koncu pa vas prosim [e za
kak[no misel o va[i zaposlitvi v
Vodicah.
Vsak dan z veseljem prihajam v slu\bo.
Vrnila sem se s porodni[kega dopusta,  sem
polna delovnega elana. Z mojim oskrbo-
vancem se zelo dobro razumeva, zato
upam, da je zadovoljen z mojim delom. Kar
pa je najlep[e, se oba zelo rada malo
po[aliva, zato delavnik mine, kot bi mignil.
Samo da se malo otopli, bova od[la tudi na
sprehod, saj vsak ;lovek potrebuje sonce,
ki nam polep[a dan. 

Gospa Jana, bilo je prijetno poklepetati

z vami. Pravijo, da se dober glas [iri v

deveto vas, zato upam, da boste kmalu

dobili [e kak[nega oskrbovanca, ki bo

Vsak ;lovek mora biti v slu\bi
kar najbolj aktiven, zato veliko
la\je dela, ;e ve, da je njihov
dru\inski ;lan v dobrih rokah.
In to jim mi prav zagotovo
nudimo.

Pri mojem delu je predvsem 
pomembno to, da ljudje
za;utijo, da jim \eli[ pomagati.
Nikakor pa jim ne sme[ dati
ob;utka usmiljenja.

Seveda je najve;ji problem, ;e
so svojci ve;ino dneva v slu\bi.
V takem primeru se 
dogovarjamo v pisni obliki
preko sporo;il ali kako druga;e.
Vsekakor pa so dogovori nujni.
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Intervju

Vse, nega in oskrba poteka 
po dogovoru in znotraj 
dogovorjenega ;asa je veliko
mo\nosti za prilagajanje.
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Ob;ni zbori

Organizirali so gasilski veleslalom na
|iman;ih njivah, za bolj ve[;e smu;arje pa
smuko v Mojstrani. Tekmovali so v krosu,
pomagali pri veselici in bili uspe[ni na
gasilskih tekmovanjih. Pionirji I so dosegli
prvo mesto, Pionirji II tretje in Mladinci I
drugo mesto. 

Ob razpravi se je predsednik dru[tva 
zahvalil direktorju Javnega podjetja
Komunala Vodice Damjanu Stanoniku, saj
se je stanje s hidranti zelo izbolj[alo in tako
je tudi podro;je vodooskrbe bolj[e. Gasilce
je prosil, da hodijo na pogrebe, saj s tem
izka\ejo spo[tovanje pokojniku, prav tako
pa lahko veliko pomagajo na pogrebu. Nato
se je zahvalil Victoria clubu za vsestransko
pomo;. 

|upan Ob;ine Vodice Brane Podbor[ek se
je zahvalil ;lanom PGD Vodice za razli;ne
oblike pomo;i in izrazil upanje, da bodo
tudi v prihodnosti tako dobro sodelovali,
;e ne [e bolj[e. Povedal je, da je Ob;ina 
v preteklem letu sredstva namenila 
predvsem za nakup za[;itnih sredstev, saj
je varnost gasilca zelo pomembna. Glede
vadbi[;a, ki je bilo gasilcem obljubljeno, je
\upan pojasnil, da je pri[lo do zapletov, saj
naj bi na predvidenem mestu potekala
obvozna cesta. Dodal je, da se bodo po
najbolj[ih mo;eh potrudili in projekt izpeljali.

Dobro sodelovanje z vodi[kimi gasilci je
omenil tudi predsednik GZ Vodice Alojzij
Kosec in se jim zahvalil za vso pomo;.
Povedal je, da se bodo na GZ Vodice [e
naprej trudili, da bi dobljena sredstva
pravi;no in koristno razdelili med vsa
gasilska dru[tva v ob;ini. 

Po pozdravu gostov je nadzorni odbor
predstavil finan;no poro;ilo, v katerem
niso odkrili nobenih napak, verifikacijska
komisija pa je poro;ala, da se je ob;nega
zbora udele\ilo 59 ;lanov in 12 povabljenih
gostov. 

Sledila je podelitev priznanj. Za dvajsetletno
aktivno ;lanstvo v dru[tvu sta priznanja
prejela Janez Jerinc in Marko Jeraj, za
tridesetletno pa Niko Jeraj. Priznanje tretje
stopnje je prejel Gregor Kimovec, druge
stopnje Jo\e Jeraj in plamenico tretje stopnje
Primo\ Erce. Podelili so tudi posmrtno
priznanje Antonu Gr;arju.

Pri zadnji to;ki dnevnega reda (razno) so
dolo;ili vi[ino letne ;lanarine, nato pa se
posvetili neuradnemu delu ob;nega zbora -
pivu in klobasi. 

Ob;ni zbor se je za;el z minuto molka v
spomin na pokojnega ;lana Zvoneta
Bel;i;a. Po pozdravu gostov iz sosednjih
dru[tev je bilo imenovano in potrjeno
delovno predsedstvo, ki so ga sestavljali
predsednik Peter Kosec ter ;lana Slavka
Dacar in Sre;o Fujan. Sledila so posamezna
poro;ila za leto 2005. 
Najprej je besedo prevzel predsednik PGD
Polje Peter Alja\. Ponosno je povedal, da
so zakorakali \e v 85. letnico delovanja
dru[tva, nato pa podal kratko statistiko
preteklega leta. Dru[tvo, ki ima trenutno
220 ;lanov, se je kot ponavadi udele\ilo
vseh pomembnej[ih aktivnosti v ob;ini>
klobasarske tombole, ;istilne akcije,
Florjanove ma[e na {marni gori, veselice,
vaj, tekmovanj... Pri slednjih ni bilo
mogo;e mimo odli;nih rezultatov starej[ih
gasilk in gasilcev, ki so v svojih kategorijah
zasedli prvo mesto in postali pokalni
zmagovalci za leto 2005. Pomemben
dose\ek v preteklem letu pa je bila tudi
modernizacija dru[tva, saj so pre[li na
elektronsko poslovanje na podro;ju prijav
za te;aje, predlogov v ;ine ter predlogov za
odlikovanje. Uvedli so tudi hitro, 
enostavno in zanesljivo obve[;anje 

gasilcev prek WEB po[tarja, v prihodnje pa
si \elijo uspe[no zaklju;iti [e oblikovanje
elektronske evidence ;lanstva s pomo;jo
programa Vulkan. 
Predsedniku je s poveljni[kim poro;ilom
sledil Janko Ho;evar, ki je najprej na
kratko opisal devet manj[ih intervencij v
letu 2005. V zvezi s tekmovanji je tudi on [e
posebno pohvalil veterane in veteranke ter
se ob tem zahvalil Lojzetu Koscu in Janezu
Jenku za njuno strokovno mentorstvo.
Seveda pa ni pozabil niti na uspehe vseh
ostalih ekip, ki se leto za letom trudijo po
najbolj[ih mo;eh. Nato je posvetil nekaj
besed pomembnosti gasilskega
izobra\evanja in imenoval vse, ki so lani
uspe[no opravili osnovni te;aj ali te;aj
IDA. Na[tel je [e razne strokovne posvete
in predavanja, ki so bili na voljo, potem pa
komentiral udele\bo na paradah, pogrebih
in ostalih gasilskih prireditvah. Ta sicer ni
bila slaba, je bilo pa vendarle opaziti upad
v primerjavi z letom 2004, zato je pozval
vse, da bolj odgovorno sprejemajo to svojo
moralno in zakonsko dol\nost. Kljub temu
je bil s poslovanjem v preteklem letu 
zadovoljen in se je na koncu iskreno 
zahvalil vsem, ki v dru[tvo vna[ajo \ivljenje.
Blagajni;arka je povedala, da se v prihodnje
leto prena[a ve; kot dva milijona sredstev,
predstavnici komisije za ;lanice in
mladinske komisije pa sta poro;ali [e 
o ostalih aktivnostih. Ob koncu te to;ke
dnevnega reda je nadzorni odbor potrdil
vsa predstavljena poro;ila. Znana je bila
tudi \e udele\ba na ob;nem zboru> 
63 ;lanov in 17 gostov. Ti so v nadaljevanju
tudi prevzeli besedo. Najprej je iz;rpen
komentar podal poveljnik GZ Vodice Alojz
Kosec. Pozornost je namenil predvsem
gasilski izobrazbi, sodelovanju z drugimi
dru[tvi in z ob;ino, problemom z neusklajenim
(zdravstvenim) zavarovanjem ;lanov in

Ob;ni zbor
PGD Polje

Sedaj smo \e navajeni, da na

za;etku novega leta vsako gasilsko

dru[tvo v na[i ob;ini pripravi svoj

ob;ni zbor. Na njem povzamejo

dogodke preteklih 365 dni in obenem

naredijo na;rte za bli\njo prihodnost.

V soboto, 21.1., so na vrsto pri[li

gasilci iz PGD Polje.

Jerneja Kimovec

mo\nosti kategorizacije dru[tev v prihodnosti
ter splo[nim podatkom o gasilstvu v
Sloveniji. Na obmo;ju celotne dr\ave
trenutno deluje pribli\no 120.000 gasilcev
in pohvalno je, da jih je v na[i ob;ini kar
1100. Za poveljnikom so svoje ;estitke, 
pozdrave in lepe \elje izrazili [e ostali gostje,
nakar je Peter Kosec prebral \upanovo
pismo z opravi;ilom za odsotnost in 
z obljubo, da se bo oddol\il na zboru
ob;anov Polja v za;etku marca.

V razpravi na poro;ila je beseda ve;inoma
tekla o udele\bah na sestankih in 
operativnih urah, v planu za leto 2006 pa je
predsednik med drugim omenil nadaljevanje
dela v novem in starem gasilskem domu ter
dolgoro;ni nakup novih vozil. 7. to;ka so
bile podelitve priznanj. Pozdravili smo kar
lepo [tevilo nagrajencev, med njimi \e
omenjene veterane in veteranke. Za 40 let
aktivnega dela je priznanje prejel Anton
Potr;, 10 let manj pa z gasilci sodelujeta
Slavko Prusnik in Janko Ho;evar. Gasilsko
odlikovanje oziroma plemenico 3. stopnje
so si letos prislu\ili Drago |nidar, Slavc
Fujan in Erika Potr;. Potem pa je ostala na
seznamu le [e najkraj[a to;ka ‘Razno’, s
katere smo hitro presko;ili na \ivahen
pogovor in pogostitev. Ob;ni zbor je trajal
skoraj dve uri, ki pa sta v spro[;enem
vzdu[ju dokaj hitro odtiktakali mimo.

nadaljevanje z 11. strani



V veliko veselje nam je bilo, da se nas je
kljub mrazu, snegu in ledu zbralo skoraj
sedemdeset  zvestih ;lanov {PD Gams.
Gostoljubna ko;a nas je pri;akala s toplim
;ajem, tako da smo kmalu lahko za;eli z
uradnim delom ob;nega zbora. {e prej smo
poravnali letno ;lanarino in za zvestobo
prejeli topel trak za u[esa.

V uvodnem delu je predsednik najprej 
pozdravil gospoda \upana Braneta
Podbor[ka, ki je tudi na[ ;lan. Z veseljem je
pozdravil pet novih ;lanov, kar ka\e na
trend pove;evanja zanimanja za na[o
dejavnost, ter na koncu seveda vse 
prisotne. Po sprejemu dnevnega reda in
ostalih formalnosti je pre[el h konkretnim
zadevam. Podal je finan;no poro;ilo za
preteklo leto, ki ka\e, da smo pridobljena
ob;inska sredstva enakomerno in v celoti
porabili. Ob tej prilo\nosti se je \upanu
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Ob;ni zbori / Karitas 

zahvalil za odobrena sredstva ter isto;asno
izrazil upanje za enako razumevanje na[ih
potreb v tem letu.

Ko je podal poro;ilo o izvedenih izletih
pretekle sezone, je s ponosom poudaril, da
kljub de\evnemu poletju noben izlet ni bil
odpovedan. Na prizanesljivost narave
ra;unamo tudi letos, saj imamo v planu pet
planinskih izletov in v jeseni [e izlet po
Sloveniji. Letos smo k obi;ajnim terminom
izletov dodali [e enega, zimski pohod na
Kali[;e, za katerega \elimo, da bi v prihodnje
za na[e dru[tvo postal tradicionalen.
Najprej se torej nameravamo podati na
Kali[;e, nato Golico, Vogel, Ograde ter
jeseni [e na Kamni[ko sedlo. :lani so plan
izletov sprejeli v celoti.

Sledilo je poro;ilo motoristi;ne sekcije, ki
deluje v okviru na[ega dru[tva. Tudi oni so
potarnali nad slabimi vremenskimi
razmerami, tako da so morali izrabiti vsak
lep son;en dan za svojo ljubiteljsko
dejavnost.

Ob koncu je predsednik opozoril [e na
nujne stvari za varno gibanje v gorah, na
koristnost planinske nalepke in z njo
povezane ugodnosti v ko;ah in pri nakupih
planinske opreme, priporo;il je naro;nino
na Planinski vestnik, razdelil propagandno
gradivo, ki prihaja na naslov dru[tva. :lane
je seznanil, da ima dru[tvo svojo spletno
stran v okviru spletne strani Ob;ine
Vodice. Tam je \e sedaj predstavitev
na[ega dru[tva, v bodo;e pa bomo dodajali
aktualne novice, poro;ila z izletov,
fotografije, obve[;ali ;lane o terminih 
izletov, o morebitni odpovedih itd. Ob tej
priliki se je zahvalil ;lanici, ki izlete in
ostale aktivnosti uredi v pisno obliko, ter
skrbi, da so o na[i dejavnosti preko
Kopitarjevega glasu seznanjeni vsi ob;ani.

Enega od ;lanov je zanimalo, katero 

obletnico \e bele\i na[e dru[tvo.
Predsednik je odgovoril, da bo prihodnje
leto 2007 jubilejno, saj bomo praznovali
deseto obletnico, za kar bomo morali
pripraviti posebne aktivnosti.

Pod to;ko razno je predsednik pohvalil vse
zaslu\ne za izvedbo ob;nega zbora. Najprej
je pohvalil Bo[tjana in Gregorja, ki iz leta 
v leto \rtvujeta ogromno prostega ;asa za
nabiranje dobitkov za tombolo, brez katere
bi tudi ob;ni zbor izgubil svoj ;ar. Pohvalil
je Mirana, ki je po zaledeneli cesti zvozil do
ko;e vse dobitke za tombolo in seveda
na[o slastno malico. Pohvala je sledila tudi
Alenki in Miru, ki sta to malico pripravila,
ter Marku, ki je spekel sladico.

Zahvala je [la tudi Janezu in njegovim
pomo;nikom za vsakoletno gostoljubnost v
ko;i.

S tem je bil uradni del ob;nega zbora
kon;an, sledila je obilna in slastna malica
ter \e prej omenjena sladica. Tako podprti
smo za;eli s tombolo, kar je vedno osrednji
dru\abni dogodek dneva.

Ko se je dan za;el preve[ati v no;, smo
po;asi drug za drugim odhajali v dolino.
Nekateri smo se v trdi temi v dolino
odpravili z naglavnimi svetilkami in baklami
ter seveda z derezami na nogah, kar je
enkraten u\itek, verjemite.

Ob;ni zbor
{PD Gams

2006
{PD Gams, Vida Pirc

Leto[nji ob;ni zbor je bil pravi

preizkus opremljenosti in

usposobljenosti gibanja v zimskih

razmerah. Tisti, ki smo se na Ra[ico

odpravili s Sela, brez derez skoraj

nismo imeli tam kaj iskati.

Dobrodo[lo je bilo predsednikovo

priporo;ilo, naj se dru\ine z otroki,

pa tudi ostali zaradi varnosti na

Ra[ico podajo raje iz vasi Dobeno ali

iz vasi Ra[ica.

|upnijska Karitas Vodice
nadaljuje z dobrodelnostjo

Program dela za leto 2006
Francka Rozman

“Program je zasnovan dokaj [iroko in

zahtevno, zato pri;akujemo pomo; tudi

od zunanjih dejavnikov, posebno od

ob;ine Vodice, ki se ji moramo zahvaliti

za vsestransko pomo; in razumevanje

ob na[i dejavnosti v preteklem letu.”

Tako so v svojem poro;ilu zapisali odgovorni
v odboru |upnijske Karitas ( Ton;ka
Polajnar, Slavka Fujan, Franc Mervar in
Pavla |nidar). Ta spada v {kofijsko Karitas
Ljubljana in Slovensko Karitas, ki je bila
ustanovljena za pomo; ;loveku v stiski. Ker
se stanje v dru\inah zaradi gospodarskih
razmer, nezaposlenosti in nizkih osebnih
dohodkov slab[a, je tudi vodi[ka Karitas

ve;krat pred te\ko odlo;itvijo, kako re[iti
posameznika iz te\kega stanja. Dru\inam v
stiski ali dru\inam  z ve;jim [tevilom otrok
pomagajo pri nakupu [olskih potreb[;in,
pri pla;ilu [ole v naravi in taborih. V
stiskah pomagajo tudi s hrano, ki jo ve;krat
v letu razdelijo dru\inam in
posameznikom. Pomagajo tudi z bolni[kimi
posteljami, sobnimi strani[;i itd.. Nara[;a
tudi pomo; ostarelim. V \upniji je preko
180 oseb, starej[ih od 75 let. Poleg njih je
tudi precej mlaj[ih bolnikov, ki potrebujejo
pomo;.  Veselijo se pomo;i na domu, ki je
za\ivela v za;etku leta. S tem se bodo tudi
razmere v dru\inah izbolj[ale.  Tako bodo
lahko ostareli in bolni dele\ni pomo;i 

svojcev, patrona\ne slu\be kot tudi 
socialnih negovalk. S skupnim prizadevanjem
z ob;ino in dru[tvom upokojencev so tako
dosegli velik napredek pri skrbi za starej[e
in invalidne osebe.  |upnijska Karitas 
s svojimi sodelavci dvakrat letno obi[;e
vse bolne in starostnike nad 80 let. Teh
obiskov in pogovorov so zelo veseli in si jih
\elijo [e ve;. Poleg obiskov organizirajo na
Binko[tni praznik njihovo sre;anje v \upnijski
cerkvi ter pogostitev in sre;anja z vrstniki
in znanci v \upni[;u.

Ob mednarodnem dnevu dru\ine v maju
organizirajo dobrodelni koncert Dru\ina -
ognji[;e ljubezni v sodelovanju z Ob;ino
Vodice in MePZ Biser. V septembru zbirajo
poljske pridelke. Naberejo veliko krompirja,
zelja, korenja, pese, ;ebule, jabolk, vlo\ene
zelenjave in moke. Sredstva, ki jih imajo na
voljo, so zadovoljiva, saj jim jih ob;ina 
precej nameni, zberejo pa jih tudi z darovi
ob;anov in s prihodkom dobrodelnega
koncerta.  
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Društva

OPOZORILO
LD Vodice opozarja 
krajane in ob;ane 
o problematiki

Spu[;eni psi v naravi
brez nadzora

Gre za nespo[tovanje ob;inskega
odloka, republi[kega odloka,
in[pekcijskega odloka in evropske
konvencije proti mu;enju \ivali.

Kazni in od[kodninski zahtevki niso
majhni> po ob;inskem odloku je
predvidena kazen za spu[;enega
psa brez nadzora 100.000 SIT,
od[kodnina za srno pa zna[a
150.000 SIT (Uradni list [t. 73/2005).

Spu[;eni psi v naravi brez nadzora
ka\ejo na nehuman odnos do 
narave in njenih prebivalcev, [e
posebno v hudem mrazu in snegu,
ko se \e tako iz;rpana divjad ne
more braniti. Kdor spu[;a svojega
;uvaja z namenom, da se pes
iz\ivlja v naravi, naj pomisli, kako
bi bilo, ;e bi z njega trgali meso in
ko\o brez pomirjeval.

Za LD Vodice
Edvard Bohinc

Ko je bilo najve; snega, ko so vsi ostali
doma in odmetavali sneg s svojih in 
sosedovih dvori[;, smo se mi lahkotno
izognili delu in se podali na lep izlet proti
Dolenjski. 
Slabe vremenske razmere in nemogo;i
pogoji na cesti nas niso niti malo spravili 
v slabo voljo. Ravno nasprotno! Zaradi 
zastojev smo se morali ve;krat ustaviti, kar
smo izkoristili in razposajeno kakor [olarji
poskakali z avtobusa in se za;eli kepati. 
{e preden smo prispeli do cilja - Dolenjske,
smo bili popolnoma premo;eni. Nekateri
so se na to pripravili in s seboj vzeli 
rezervno obleko, medtem ko so ostali
upali, da se bo le-ta ;im hitreje posu[ila.
Seveda smo morali poskrbeti za svoje
zdravje in hitro zau\iti ustrezno koli;ino
“zdravila-antiprehlad”.
Zaradi zgoraj omenjenih razlogov (zastojev
na cesti in zamud) smo \al morali izpustiti
sv. ma[o v cerkvi pri Treh farah, ki smo jo
\eleli darovati za pokojno sopevko Tanjo
Je[e.
Na[a prva postaja je bila grad Oto;ec, kjer
smo si v grajski restavraciji privo[;ili te\ko
pri;akovano jutranjo kavico. Najbolj
pogumni pa so se podali pe[ po
zasne\enem in namo;enem otoku.
Pot smo nadaljevali ;ez Gorjance, kjer nas
je pri;akala zelena pokrajina. Vonj
metli[ke ;rnine nas je privabil v Metli[ko
klet, kjer smo oku[ali \lahtna vina in jedli
slastno poga;o. Vodi; vinske kleti nas je
pou;il o pravilnem oku[anju in pitju vin ter
nam razkazal njihovo vinsko klet. Dobra
kapljica je vzpodbudila lepe slovenske
pesmi iz na[ih grl.

Enodnevni izlet
Biser;kov po Dolenjski

Stanka Kert, Mira Lo;niškar, Marjana Mohori;

Na[e potepanje smo nadaljevali z ogledom
Metli[kega muzeja, kjer smo si ogledali
kratek film o Beli krajini. V muzeju so 
predstavljeni stari slovenski obi;aji in
navade ter zgodovina Bele krajine.
Po sre;nem naklju;ju smo bili dele\ni ;isto
prave belokranjske poroke in nastop
doma;e folklorne skupine na grajskem
dvori[;u.

Po popoldanski kavici smo se odpravili na
ogled moderne in mlaj[e vinske kleti 
v :rnomlju. Tudi tu smo dobili veliko 
informacij o vinu in njegovem vplivu na
zdravljenje du[evnih ran. Lastnika vinske
kleti je skrbno spremljal zvesti ku\a, ki se
mu je \e poznalo celodnevno obiskovanje
vinske kleti.

Prelep izlet smo zaklju;ili na turisti;ni
kmetiji Cerjanec, kjer smo si privo[;ili
zaslu\eno in te\ko pri;akovano ve;erjo.
Hkrati smo si tudi poplaknili izsu[ena grla
in ve;er nadaljevali s slovensko pesmijo.
Imeli smo ;ast, da smo se kot pevski zbor
predstavili zlatoporo;encema in njunim
gostom, ki so praznovali na tej turisti;ni
kmetiji svoj jubilej. Zapeli smo jima nekaj
pesmi in s tem popestrili ve;er tudi samim
sebi. 

Celodnevna dejavnost je pripomogla, da
smo dame pri[le na svoj ra;un, saj so se
mo[ki opogumili in nas zavrteli po plesi[;u.
Seveda pa nismo izpustili prilo\nosti in
smo zaplesali tudi z zlatoporo;encema.
Po napornem in zelo prijetnem dnevu smo
se nekateri bolj, drugi manj utrujeni, vsi pa
dobro razpolo\eni vra;ali proti Vodicam.



na razli;nih in[trumentih spremljal 
plesalce, o;i pa z ob;udovanjem kostumov
narodnih no[. Nepogre[lijva harmonika je
pospremila tudi veselo pesem vodi[kih
upokojencev, ki so skozi kitice Vandrov;ka
in Sr;ka, ki dela tika taka, uprizorili 
pogovor med fanti in dekleti. 
V drugem delu ve;era so se posamezna
dru[tva podrobneje predstavila. Izvedeli
smo, da so v Komendi zelo ponosni na
svojo dramsko in folklorno sekcijo, v veliko
veselje pa so jim tudi vsakoletna sre;anja
pri mlin;kih, kjer spoznavajo nove 
prijatelje iz sosednjih ob;in. Predstavnica
cerkeljskih upokojencev je povedala, da
imajo tudi pri njih pester rekreacijski in
kulturni program, posebno pa imajo radi
zanimiva skupna dru\enja, zato si \elijo, da
bi se [e kdaj takole sre;ali z upokojenci iz
sosednjih krajev in skupaj kaj lepega 
ustvarili. Nazadnje je voditelj povedal [e
nekaj besed o Dru[tvu upokojencev
Vodice, ki je izmed vseh treh najmlaj[e, a
zato ni; manj dejavno. Prav tako namre;
organizirajo mnoga dru\abna sre;anja s
poudarkom na [portu ali pa na kulturi.
Dodal je, da v vodi[ki ob;ini sicer deluje [e
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Kultura

Skupaj se
imamo 
fletno

Jerneja Kimovec

Ko mladi govorimo o upokojencih,

imamo ve;inoma v mislih ljudi, ki

sedijo doma, pijejo kavo, berejo

;asopis, pletejo zimska obla;ila ali

pa se odpravljajo na umirjen

nedeljski sprehod. A kdor je v petek,

13. 1., zve;er pri[el v vodi[ko dvorano,

se je lahko prepri;al, da so nekateri

starej[i [e kako aktivni in da znajo

tudi marsikatero “u[pi;iti”. To so

nam dokazali ;lani dru[tev 

upokojencev iz treh sosednjih ob;in,

Cerkelj, Komende in Vodic, ki so se ob

tej prilo\nosti povezali in pripravili

kratek zabavni program z naslovom

“Skupaj se imamo fletno”.

Dru[tvo upokojencev Bukovica - {inkov
Turn (katerega predstavnik je bil med
prireditvijo z nami v podobi lajnarja, ki je
popestril ;as med nastopi), nato pa na oder
povabil predsednika vodi[kih upokojencev
Janeza Podgor[ka. Tudi on je vse lepo 
pozdravil, pohvalil dokaj [tevil;no
udele\bo in izrazil \eljo po nadaljnih 
skupnih projektih. Sledili sta [e dve 
posebni zahvali. Najprej je predsednik s
[opkom presenetil pobudnico organizacije
tega dogodka Vido Plevel iz Cerkelj, nato
pa besedo prepustil \upanu Branetu
Podbor[ku, ki je prejel aplavz  za vso 
preteklo in prihodnjo podporo. |upan je
vsem nastopajo;im izrekel dobrodo[lico in
k naslovu prej sli[ane pesmi ‘Slovenski
de\eli enake ne vem’ pristavil> “Tako lepo,
kot je v na[ih krajih, pa res ni nikjer drugje.”
Njegovo misel je nadaljevala nekoliko
prirejena ‘Prav lepa je vodi[ka fara’, ki so
jo skupaj zapeli kar vsi, tisti na odru in tisti
med ob;instvom. In medtem ko so se po
podu vrtele narodne no[e, po dvorani pa
odmevali zvoki vseh treh harmonik, so si
vsi \eleli, da to dru\enje ne bi bilo zadnje
in da bi se skupaj [e kdaj imeli fletno.

Prireditev je re\iral Valter Horvat iz
Komende, povezoval pa jo je simpati;en
voditeljski par, ki sta ga sestavljala Francka
Rozman in Tone Logar. V gorenjski narodni
no[i sta se najprej sprehodila po
sejemskem prostoru, ki je s stojnicami in
;isto pravim lajnarjem \ivo naslikal
praznovanje ob ‘\egnanju’, kakr[nega so
po vaseh in mestih prirejali pred desetletji.
Sledile so prve to;ke, v katerih so se
dvakrat predstavila ‘posko;na dekleta’ iz
cerkeljske plesne skupine, pevci iz
komendskega zbora in recitatorji. Najprej
smo prisluhnili besedam Valentina
Vodnika, pozneje pa so nas nastopajo;i
presenetili [e z lastnimi pesmimi in vo[;ili.
Nato sta se voditelja sprla - seveda le v igri,
saj sta opona[ala pogovor zaljubljencev 
iz Pre[ernovega ;asa< na koncu je 
(pri;akovano) iz prepira zrastla [e ve;ja
ljubezen. Ta pa je bila spet na preizku[nji,
ko se je mo\ poto\il sosedovi ‘kelnarci’ in
ko ga je ljubosumna \ena zalotila pri 
popivanju z njo. Ske;, ki ga je pripravila
skupina odli;nih amaterskih igralcev iz
Cerkelj, se je kon;al s spravo vseh treh in s
skupno pesmijo. Potem se je spet plesalo.
‘Juhuhu’ vzkliki so spremljali cerkeljske
plesalce, ki so se v parih odvrteli z odra,
folklorna skupina dru[tva upokojencev iz
Komende pa je ogrela dlani ob;instva, ki so
sledile taktom tradicionalnih gorenjskih
plesov. U[esa so bila zaposlena s
poslu[anjem komendskega ansambla, ki je



18

{port

Tekmovanje se je odvijalo v [tirih kategorijah>
- mlaj[i in 
- starej[i osnovno[olci
- mladci do 30 let
- starej[i mladci nad 30 let

V obeh dnevih se je na skakalnici zvrstilo 24
tekmovalcev. Vsem ;estitamo, ker se upajo
spustiti in odsko;iti v daljavo. Prav posebno
pa ;estitam veteranu Slavcu Bla\i;u, ki
vsako leto navdu[uje prisotne in izzove
najve; pohval. Tudi letos je navdu[il, saj je
v skupni razvrstitvi dosegel [esto mesto. 
Najdalj in sicer 24 m je sko;il Igor Bider, ki
je dosegel 1. mesto v skupni razvrstitvi, 
2. mesto si je prisko;il Primo\ Kadivec,
tretji pa je bil Bla\ Janhar.

Rezultati sobotne tekme< 
Mlaj[i osnovno[olci<
|iga Jeraj , Rok Rozman, Jan Pangerc            
Starej[i osnovno[olci<  
Rok Jamnik, Matev\ Gr;ar, Luka Oberestar
Mladci do 30 let<  
Igor Bider , Primo\  Kadivec, Robi Redek
Starej[i mladci<
Roman :ernivec, Slavc Bla\i;, Toma\ Brank

Pisalo se je leto dvatiso;[esto, ko se je 
petnajstega dneva v mesecu prosincu 
(januarju po novem) velika mno\ica zbrala
pod Repen[kim hribom. Ni se ponovila
zgodba izpred tiso; let, na[ih krajev niso
ponovno ogro\ali Turki, namen dru\enja je
bil predvsem [porten, saj je [portno
dru[tvo Repnje-Dobru[a organiziralo \e
tradicionalne skoke v alpskem slogu na
Dobru[ki velikanki. 
Kako je do tega dru\enja pri[lo in kako je
potekalo, je moj namen v tem pisanju
pojasniti! Prvo in glavno sestavino, brez
katere dobrih skokov ni, en kup snega, nam
je podarila mrzla zima. Res je bila zima
2005/2006 radodarna s snegom, saj ga je
ponekod zapadlo tudi preko pol metra.
Seveda je sneg prejkone nev[e;nost, kar so
predvsem spoznali posamezniki, ki so ga
morali to zimo kar nekajkrat “kidati”. Ni 
pa sneg v napoto otrokom in zimskim 
[portnikom. Tako se nas je iz Repenj in
Dobru[e na[lo kar nekaj, ki smo sneg na
Dobru[ki skakalnici dobro poteptali in
skakalnico lepo ozalj[ali, da je bila
pripravljena na veliki dogodek v nedeljo. 

Za dobre skoke pa potrebujete tudi dobre
skakalce. Teh se je 15. januarja nabralo za
[tiri kategorije. Skakalcem smo omogo;ili
poizkusno serijo, po kateri so strokovnjaki
\e videli, kje je kriti;na to;ka skakalnice in
pa kak[ne bodo daljave tega dneva.
Poizkusni sta sledili [e dve seriji in
najbolj[i v obeh so prejeli nagrade in
medalje. Najmlaj[i (v kategoriji do 15 let) so
tekmovali na manj[i Dobru[ki skakalnici,
;eprav mladci nimajo veliko spo[tovanja
do velikanke in se nekateri z veseljem
pomerijo tudi na veliki skakalnici. Tako je
najve; poguma in zbranosti z dvema 
najdalj[ima skokoma pokazal Rok Jamnik iz
{kofje Loke, ki si je s tem prisko;il zlato
medaljo. Drugo in tretje mesto sta osvojila
doma;a [portnika Darko Gori;anec in Nejc
:ernivec. Med mladimi fanti (od 15 do 
25 let) si je naj\lahtnej[e odli;je prislu\il
Miha Kosec, ki se je tudi izkazal z
najdalj[im skokom v rednem delu 
tekmovanja (27 metrov). Za njim sta zaostala
precej izena;ena, na drugem mestu Lah
|iga in tretji Roman Kern. Za zlato medaljo
v kategoriji od 25 do 35 let sta se pomerila

Vsi nastopajo;i so bili nagrajeni s 

prakti;nimi nagradami, ki so jih 

prispevali sponzorji.

Sonce je utonilo v meglen ve;er, celo nekaj
kapljic se je prebilo iz oblakov in morda je
bil ravno to razlog, da ni bilo prav veliko
obiskovalcev na sobotni tekmi v Lokarjih.
Victoria Club je namre; v zadnjem 
januarskem vikendu pripravil sobotno
no;no in nedeljsko tekmo na skakalnici. Bilo
je romanti;no. Skakalnica je bila dobro
razsvetljena, odli;no pripravljena za skoke,
tudi vreme je bilo primerno, ;eprav je mraz
silil v noge. Na stojnici so to;ili tople
napitke, ki so ogreli dlani in odganjali
prehlad.  

Hitreje,
vi[je,

mo;neje 
(olimpijski pregovor)

- Dobru[a 2006
Marko Jarc

Na vodi[ki
“velikanki”

{D Victoria Club Vodice [e
vedno delavno

Francka Rozman

Matja\ {libar in Lojze Stopar. Slednji je bil
v finalni seriji z dvema metroma dalj[im
skokom bolj[i, tako je bil Matja\ srebrn in
Lojze zlat za [portno dru[tvo Repnje-
Dobru[a. V kategoriji veteranov se je razlika
med skakalci prav tako merila v 
centimetrih. Sodniki so najdalj[i daljavi na
koncu pripisali Romanu :ernivcu, ki je tako
priskakal [e drugo zlato medaljo za na[e
[portno dru[tvo. Drugo mesto je zasedel
Toma\ Ple[ec in tretje Miro Oberstar.
Fantje so na koncu za publiko sko;ili [e
enkrat na vso mo;, merili smo jih v 
kategoriji naj daljava dneva - do konca in
naprej. Tako se je [est kamikaz odpravilo
prav na vrh zaleti[;a in so zares poleteli.
Spet je bil nepremagljiv Miha Kosec, ki je
zmagal tudi izven konkurence z 29. metri. 
S pogumnim skakanjem si je prislu\il dve
medalji in lepe prakti;ne nagrade. 
Pri razglasitvi smo osre;ili skakalce, ki so
zasedli prva tri mesta v kategorijah, saj se
je za vsakogar na[la kak[na malenkost 
v obliki prakti;ne nagrade, tako da ni bil
prezrt pogum niti enega skakalca.
Veseli so bili tudi gledalci, ki so lahko sami
ocenjevali slog svojega favorita, pri tem pa
jih ni zeblo, saj je bilo za toplo pija;o in
jeda;o dobro poskrbljeno. Lepa hvala
vsem, ki ste pri[li, in vsem, ki ste kakorkoli
pomagali pri izvedbi skokov, hkrati pa
vabilo na naslednje skoke, ki se bodo 
zagotovo zgodili, ko bo dovolj snega.
Nekaj slikovitih utrinkov je razvidno tudi
na internetni strani ob;ine Vodice, 
v pripravi je tudi na[a stran, kjer si boste
lako ogledali [e ve; o na[i dejavnosti.

Rezultati  nedeljske tekme< 
Mlaj[i osnovno[olci<
|iga Jeraj , Nejc :ernivc, Jan Pangerc           
Starej[i osnovno[olci<
Rok Jamnik, Matev\ Gr;ar, 
Mladci do 30 let<
Igor Bider , Primo\  Kadivec, Bla\ Janhar
Starej[i mladci<
Robert Justin, Toma\ Brank, Milan Poto;nik

Organizatorji bodo morali v bodo;e razmisliti
o ve;ji privla;nosti skokov , ki bi privabilo
ve; ljudi. Trudijo se, da pripravijo dobro
skakalnico, manjka le obiskovalcev, ki bi
vzpodbujali tekmovalce. 
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mu vsakoletna tekmovanja v smu;arskih
skokih na Selu tudi posve;ena. Venec so
nato odnesli na Pavletov grob. Pavleta
Mer;una se spominjajo kot odli;nega
smu;arskega skakalca, trenerja in enega
izmed za;etnikov smu;arskih skokov na
Selu. 

Na uradno 40 metrski skakalnici je ve;ina
tekmovalcev s svojimi skoki prek 40
metrov navdu[evala obiskovalce. Padcev
ni bilo, tekmovala pa je tudi ena \enska, ki
je s svojimi dobrimi skoki [e dodatno
dvigovala razpolo\enje obiskovalcev. 

Za dobro motivacijo so med drugim poskrbele
tudi bogate nagrade. Kot glavno nagrado
so tekmovalci prejeli pokal in denarne
nagrade, ki so jih prispevali 
Tomo Mer;un, Nata[a in Franc Ser[en in
Avtoelektrika Janez {ijanec. Poleg glavnih
nagrad so spozorji, ki jih ni bilo malo, 
tekmovalcem podarili [e prakti;ne
nagrade. Rezultati tekmovanja v
smu;arskih skokih, v katerih je najdalj[i
skok uspel Ro\letu |agarju, ki je s 46 metri
izena;il rekord skakalnice, so bili naslednji>

Sankanje
Sanka[ka sekcija SD Strahovice je na 800 m
dolgi progi organizirala  sanka[ko tekmo.
26 tekmovalcev, ki so sicer tekmovali v
[tirih kategorijah, so razdelili tudi po
kakovosti sani, saj so izku[nje pokazale, da
si zaradi vse ve;je popularnosti  sankanja
vedno ve; ljudi privo[;i bolj[e sani. Lepo
urejena in vzdr\evana sanka[ka steza, ki
pelje mimo objektov SD Strahovica na
Ra[ico, je z leti vedno bolj polna. SD
Strahovica jo posku[a kar se da dolgo
ohraniti, da bodo tudi ;im dlje lahko u\ivali
v sankanju.

Sneg in mraz
omogo;ila

obilo zimskih
u\itkov

Peter :ernivec

REZULTATI
de;ki - navadne sani

1. Rok Rahne

deklice - tekmovalne  sani   
1. Anamarija Mis

de;ki - tekmovalne sani 
1. Ale[ {penko 
2. Toma\ Mis

;lanice - navadne  sani
1. Iva Ser[en

;lanice - tekmovalne sani 
1. Majda Vrhovec 
2. Mija  Bor;nik 
3. Vera  {penko

;lani - navadne sani 
1. {tefan Kunstelj
2. Bla\ Lon;ar  
3. Rok Posavec

;lani  -  tekmovalne sani
1. Kri[tof {penko  
2. Franc {penko
3. Lojze Hribar

Tek na smu;eh
Dan pred sanka[ko tekmo je Smu;arsko
dru[tvo Strahovica pripravilo tudi tekmo v
teku na smu;eh. Leto[njega Kristanovega
memoriala na progi v {inkovem Turnu se je
udele\ilo 17 teka;ev.

REZULTATI
deklice

1. Nika Maren;e 
de;ki 

1. Vid  Mer;un 
\enske 

1. Marta Ser[en 
2. Cilka Maren;e
3. Mija Bor;nik 

mo[ki do  50 let
1. Bojan Trojar 
2. Tomo {etina 
3. Damjan  Repnik 

mo[ki nad 50 let 
1. Marjan Klemen 
2. Lojze Rupnik 
3. Tone Kosec

Tekmovanje v smu;arskih skokih na Selu se
je za;elo z manj[o zamudo. Razlog je bila
\elja organizatorjev po ;imve;jem [tevilu
tekmovalcev. Ve;ina, ki bi se tekme sicer
udele\ila, je tekmovala na drugem 
prizori[;u, ;esar pa organizatorji niso
pravo;asno izvedeli. Tekmo so organizatorji,
;lani SD Strahovica, kljub temu izvedli, saj
so v pripravo skakalnice in drugih pomembnih
stvari vlo\ili ve; dni napornega dela. 

Na skakalnici, ki so jo pripravili David
Kuster, Ivan Hribar ter vodja tekmovanja
Jani {ijanec, so imeli tekmovalci na voljo
[tiri skoke. Dva skoka v poizkusni seriji in
dva v seriji konkurence. Tekmovalci (do
konkuren;ne serije se jih je nabralo petnajst)
so bili razdeljeni v [tiri kategorije> 
kategorijo \ensk od 16 do 26 let, kategorijo
mo[kih do 15 let, kategorijo mo[kih od 
16 do 26 let ter kategorijo mo[kih nad 26 let. 

Pred konkuren;no serijo sta se Jure
Maren;e s slovensko zastavo v roki in
Matija Bergant z zlatim lovorjevim vencom
s smu;mi spustila po pobo;ju skakalnice. 
S tem sta slovesno odprla tekmovanje ter
po;astila spomin na Pavleta Mer;una, ki so

Smu;arski skoki na Selu
Peter :ernivec

V dolini Strahovice na Selu je potekal 6. tradicionalni memorial Pavleta

Mer;una, tekmovanje v smu;arskih skokih. Kljub majhnemu [tevilu skakalcev

so obiskovalci v tekmi lahko u\ivali, saj so bili skoki zelo lepi in dolgi. 

Kategorija B |enske od 16 do 25 let
1. mesto> Monika Planinc

Kategorija A Mo[ki do 15 let
1. mesto> Andra\ Koro[ec
2. mesto> Ga[per {tupar
3. mesto> Miha Kveder

Kategorija B Mo[ki od 16 do 25 let
1. mesto> Uro[ Peterka
2. mesto> Ro\le |agar
3. mesto> Jan Tomazin

Kategorija C Mo[ki nad 26 let
1. mesto> Dino Klemen;i;
2. mesto> Matja\ |agar
3. mesto> Tone Ko\elj

:lanom SD Strahovica za odli;no 
organizacijo zanimivega tekmovanja,
dobro gostinsko ponudbo ter priskrbljene
lepe nagrade za tekmovalce res vse
pohvale. S tako ekipo bi tudi Planica 
zasijala v lep[i lu;i. 
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Na leto[njo prvo februarsko nedeljo

je bilo, tako kot pi[e \e v naslovu,

lepo son;no vreme, skoraj brez

vetra, predvsem pa mraz  (okrog -

13oC). Zato smo sprva [e malo lovili

sonce  (tudi tisti, ki smo sicer radi

bolj v senci), vendar se je bli\al

za;etek tekme, ko tako ali tako vsem

postane vro;e...

Tekmovali smo kot vedno ve;inoma
uspe[no, vsi zelo zagrizeno, eni hitreje,
spet drugi bolj zanesljivo, odstopil je samo
eden. Nekateri so merili trenutno 
temperaturo snega s termometrom, drugi
so imeli “podatek v glavi” [e od lanskega
leta, ma\e so bile sila razli;ne. Eden od 
tekmovalcev, ki se mu je na semaforju
nabralo malo (pre)ve; sekund, je imel po
lastni izjavi na progi [e tiskovno konferenco...

Sonce, polarni mraz in 
54 udele\encev - 

19. Memorial Janeza Ser[ena
Jure Maren;e, SD Strahovica

Vedno posebej veselijo nastopi tekmovalcev
in tekmovalk v mlaj[ih kategorijah - tudi
letos so bile vse zasedene. Ob res
zavidljivem smu;arskem znanju, ki so ga
nekateri od njih pokazali letos, smo
prepri;ani, da bo iz te mno\ice ;ez leto ali
dve zrasel [e kak[en nov u;itelj smu;anja
za na[ te;aj v {inkovem Turnu. Najbolj
kakovostnim in zagnanim bomo v dru[tvu 
z veseljem pomagali.

Ker na[ memorial ni samo navadna
smu;arska dirka, ampak tudi dan spominov,
smo po prihodu v dolino kot po navadi
postali na Janezovem grobu, polo\ili zlat
lovorjev venec in mu pri\gali sve;o. Ta bo
dogorela, spomini na pretekla leta in
dogodke pa bodo ostali.

Bli\al se je ve;er, v dolini Strahovice smo
razglasili uradne rezultate in razdelili darila,
ki so jih sponzorji memoriala tudi tokrat
prispevali za vse udele\ence tekmovanja.

{e leto[nja absolutno najhitrej[a> med
\enskami Maja Kimovec, med mo[kimi pa
Rok Vrhovnik. 
U\ivajmo v zimi, dokler je sonce ne
pre\ene!

Rezultati 19. Memoriala Janeza Ser[ena
za leto 2006 (najhitrej[i po kategorijah)<
Cicibanke> Lea Kimovec
Cicibani> Mark Mer;un
Deklice> Maja Kimovec
De;ki> Matev\ Nered
Mladinke> Tja[a Bergant
Mladinci> Matic Kimovec
:lanice D> Majda Vrhovnik
:lanice C> Tatjana Rihtari;
:lanice B> Natalija Zaletel
:lanice A> Katarina Kepic
:lani E> Tone Maren;e
:lani D> Jo\e Lindi;
:lani C> Matja\ Bergant
:lani B> Rok Vrhovnik
:lani A> Matja\ Hribar

Leila, Vi[ja strokovna [ola, d.o.o.,
Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana, 

tel. 01/2811340, http<//www.leila.si,
irena.marinko@guest.arnes.si

VI{JE STROKOVNO
IZOBRA|EVANJE< 

POSLOVNI SEKRETAR

Vizija in strategija [ole> Na[e osnovno
poslanstvo je dati [tudentom dobro izobrazbo
in pripeljati do diplome tudi tiste, ki se ne
morejo pogosto udele\iti predavanj> matere z
otroki, komercialiste na terenu, zaposlene v
tujini. Skrbimo za kakovost izobra\evanja na
vseh podro;jih in sku[amo ;imbolj povezovati
teorijo s prakso. V na[i [oli razvijamo 
pozitivno vzdu[je in veselje do u;enja.

Predmetnik<
I letnik< Poslovno sporazumevanje v tujem
jeziku> angle[;ina, Psihologija dela,
Ekonomika in management podjetja,
Gospodarsko pravo, Ra;unalni[tvo in 
informatika, Organizacija poslovanja,
Ra;unovodstvo in finan;no poslovanje,
Prakti;no izobra\evanje.
II letnik< Poslovno sporazumevanje v tujem
jeziku> nem[;ina, Poslovno sporazumevanje v
slovenskem jeziku, Javna uprava, Sodobno
pisarni[ko poslovanje, Koncepti in ve[;ine
komuniciranja, Ra;unalni[ki praktikum,
Prakti;no izobra\evanje.

Organiziranost [tudija< Izobra\evanje traja
dve leti oziroma [tiri semestre. {tudij se
zaklju;i z diplomsko nalogo in zagovorom.
{tudijsko leto se za;ne praviloma oktobra in
kon;a junija naslednje leto. Predmetnik in
[tevilo ur sta prilagojena programu za
odrasle. Predavanja potekajo modularno, po
posameznih predavanjih se opravljajo izpiti.
:e imajo kandidati dve ali ve; let delovnih
izku[enj na poslovno administrativnem
podro;ju, so lahko delno ali v celoti
opro[;eni opravljanja prakti;nega
izobra\evanja. O ustreznosti izku[enj odlo;a
[tudijska komisija. Po uspe[nem zaklju;ku
izobra\evanja izda Vi[ja strokovna [ola Leila
d.o.o. javno veljavno diplomo in [tudent 
pridobi naziv Poslovni sekretar/Poslovna
sekretarka.

Cena enega letnika je 304.000,00 SIT, ;e se
pla;a v enem obroku. :e [tudenti pla;ajo v
treh obrokih, je cena 320.000,00 SIT za en 
letnik. V [olnino je vklju;ena vpisnina,
u;beniki in ponavljanje izpitov. 

Zakaj bi izbrali nas? 
1) Na[i [tudenti so uspe[ni pri [tudiju, delu in

v zasebnem \ivljenju.
2) S [tudenti delamo individualno. Ne

pomenijo nam le [tevilke, ampak osebo, s
katero se dve leti sre;ujemo vsaj dvakrat
tedensko in z ve;ino nave\emo prijateljske
stike za vse \ivljenje.

3) {tudenti imajo mo\nost, da zaklju;ijo [tudij
prej kot v dveh letih.

4) {tudenti so organizirani v delovne skupine,
kar pove;uje u;ni uspeh in prispeva k 
nastajanju novih poslovnih in prijateljskih
zvez.

5) {olnina je med najni\jimi v Sloveniji.
6) Brezpla;ne individualne konzultacije s 

predavatelji.
7) Brezpla;na pomo; pri iskanju zaposlitve.
8) Brezpla;no svetovanje pri razvoju kariere.
9) V ;asu, ko poteka pouk tujih jezikov, so

mo\ne brezpla;ne in[trukcije za angle[ki in
nem[ki jezik.

10) Mo\nost nadaljevanja [tudija na 
mednarodni visoki strokovni [oli na
Finskem.

11) Zagotovljeno brezpla;no parkiranje.
12) Izobra\evanje izvajajo predavatelji 

z univerzitetno diplomo, magisterijem ali
doktoratom, ki imajo izku[nje pri delu 
v gospodarstvu in pou;evanju in 
uporabljajo sodobne u;ne metode.

13) Sre;ali boste veliko novih in zanimivih
ljudi z vseh podro;ij dela.

Informacije o vpisu dobite na telefonski
[tevilki 01/2811340 ali preko internetnega
naslova irena.marinko@guest.arnes.si.
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Otro[ki koti;ek

Pobarvanka

Nagrajenka pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Lana |un, Pustnice 20, 1217 Vodice.
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Z A H V A L A

Ob bole;i izgubi na[ega dragega
DAMJANA  KONCILJA

Se iskreno zshvaljujemo za izre;eno so\alje, cvetje, sve;e in spremstvo
na zadnji poti vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, sosedom,

\upniku Francu Mervarju, GD Bukovica - Utik, vrtcu Vodice, O{ vodice,
Vrtcu Brod, \upanu Branetu Podbor[ku, pevcem in vsem, ki ste ga

pospremili na njegovi zadnji poti.

Neizmerno ga bomo pogre[ali

Vsi njegovi

Kogar ima[ rad,

nikoli ne umre - 

le dale; je...

Z A H V A L A

Ob \alostnem slovesu od na[e drage 
IVANE :EBULJ, roj. KOSEC, iz VESCE

nas tola\i in pomirja misel na vas, ki ste z nami v te\kem trenutku
delili bole;ino, zato se vam iskreno zahaljujemo za izre;eno so\alje,

sve;e, cvetje, darovane svete ma[e ter spremstvo na zadnji poti.
Iskrena hvala gospodu \upniku, govorniku gospodu Mer;unu, pevcem,

pogrebni slu\bi Nav;ek ter gospodu Lamov[ku.
Vsem [e enkrat iskreno hvala za so;utje in ;love[ko toplino.

Vsi njeni.

Mirno nam plove ;olni; \ivljenja,

dokler ti ,Zvezda, nad nami blesti[...

Z A H V A L A
Na lepo, son;no nedeljo smo se poslovili od na[ega dragega ata 

HINKA ROSULNIKA
- me\narjevega ata iz {inkovega Turna.  

Ob tem bi se radi doma;i zahvalili vsem, ki ste nam v najte\jih trenutkih
njegovega slovesa stali ob strani, nam pomagali, izrekli pisno ali  ustno

so\alje, darovali za ma[e in cerkev in bili kakorkoli povezani z nami. 
{e posebej se zahvaljujemo Majdi Podgor[ek, Mariji :uk, Veroniki

Jam[ek in ostalim pri patrona\ni slu\bi za vsakodnevno nego v ;asu 
njegove bolezni, nad[kofu Francu Perku, g. \upniku in ostalim

duhovnikom za poslovilni ma[ni obred, ;lanom PGD {inkov Turn,
pogrebni slu\bi Nav;ek, g. Lamov[ku, pevcem, nosa;em,

prapor[;akom in vsem govornikom. 

Hvala za darovano cvetje in sve;e, ki bodo [e dolgo gorele 
v njegov spomin. 

|ena Cilka in otroci z dru\inami

Sve\im novicam iz krajev, kjer se razteza Ob;ina
Vodice, lahko 
prisluhnete tudi na Radiu Gorenc.

Natalija Rus, sodelavka Radia Gorenc, ki \ivi v
Vodicah, bo vsak prvi in tretji ponedeljek
pripravljala sve\e novice, ki jim bo mo; prisluh−
niti ob 15.30. uri na frekvenci 89,1 MHz.
V novice bo vpletala vse  − od 
dogajanja na ob;inski ravni, delovanja dru[tev do
investicij v komunalno infrastrukturo.

Preverite vsak prvi in tretji ponedeljek v
mesecu ob pol [tirih popoldne.

NOVOROJEN:KI
14. 1. 2006 smo dobili kar tri 

nove prebivalce.
Mamici Barbari in atiju Bo[tjanu |erjavu s Skaru;ne

sta se rodila dvoj;ka Domen in Laura.
Mamici Sabini in o;iju Bo[tjanu pa 
se je rodil An\e Re\ek iz Utika 30 a.

Mamici Nata[i, o;ku Gorazdu in 
malemu Lanu se je v petek, 27.01.2006, 

pridru\il [e en dru\inski ;lan Gal Rozman.

:estitamo! 

Obvestilo

PTI:JA GRIPA
Ob najdbi mrtve ali opa\ene

sumljive ptice ravnajte skrajno
odgovorno< kli;ite na

tel. 477 93 53.

Virus se [iri tudi na mesojede
\ivali, zato morajo biti psi in

ma;ke pod strogim nadzorom!

LD Vodice



Najuspe[nej[i tekmovalci v
posameznih kategorijah<

DEKLICE DO 13 LET> 
1. Anja Ovija;
2. Maja Kimovec
3. Liza Rahne

DE:KI DO 13 LET> 
1. Nejc Mer;un
2. Primo\ Marin;i;
3. Matija Oblak

MLADINKE> 
1. Tina Pirc
2. Lucija {tebe
3. Tja[a Rahne

MLADINCI>
1. Matic Kimovec
2. Primo\ Ker\i;
3. Janez Nahtigal

:LANICE A>
1. Marjana Hribar
2. Nata[a Jeraj
3. Monika Kastelic

:LANI A >
1. Jo\e Erce
2. An\e Babnik
3. Matija Bergant

:LANICE B > 
1. Nata[a Ser[en
2. Lilijana :ernivec
3. Marjetica Bergant

:LANI B >
1. Toma\ Vrhovnik
2. Tomo Mer;un
3. Damjan Repnik

VETERANKE> 
1. Majda Vrhovnik

VETERANI> 
1. Edo Bergant
2. Lojze Vrhovnik
3. Matija {tubelj

SKUPINE> 
1. Kraljevski klub Vodice
2. Strahovica
3. Ob;ina Vodice

Pre[erno na Krvavcu

Pre[erno razpolo\eni skupine in
posamezniki, opremljeni z vso smu;arsko
opremo, so zavzeli krvav[ka smu;i[;a 
in se med mno\ico ostalih smu;arjev
podali na jutranje ogrevanje. Da bi se
nekoliko hladno  jutro utegnilo ogreti in
nebo razjasniti, je bilo slutiti \e takoj po
prvem spustu. Ob 10. uri se je za;elo
zares. Po tekmovalnem poligonu so se
spustili najprej najmlaj[i, nato pa [e
starej[i smu;arji. Najbolj vneti so bili
tisti, ki so tekmovali v duhu “Pomembno
je tekmovati, [e pomembneje pa zmagati!”
V izteku je navdu[ena mno\ica opazovalcev
primerjala dose\ene ;ase in navijala za
svoje tekmovalce, hkrati pa z odobravanjem
pospremila vsakogar, ki je pripeljal skozi
cilj. Razpolo\enje je dvigoval tudi
komentator Peter, ki je spremljal tekmo 
s terase brunarice Son;ek, vrtel glasbo in
delal dobro reklamo za organizatorje
tekme Kraljevski klub Vodice in Ob;ino
Vodice.

Dogajanje se je pozneje preselilo k
brunarici, kjer je MePZ Biser za;el kulturni
program z Zdravljico, zapel [e nekaj 
svojih uspe[nic, godba pa kon;ala z
ven;kom posko;nih melodij. Po uvodnem
nagovoru se je \upan Brane Podbor[ek
zahvalil za udele\bo in sodelovanje vsem
95. tekmovalcem in vsaj 50. navija;em, ki
so nestrpno ;akali na razglasitev rezultatov,
in jim za\elel [e naprej ugodno smuko in
prijetno praznovanje. Skupaj z Jo\etom
Ercetom sta podelila priznanja
najuspe[nej[im tekmovalcem in
skupinam. Njihovo razpolo\enje je bilo
uspehu primerno, skupaj z njimi pa smo
se veselili vsi, ki smo v duhu olimpijskega
gesla “Pomembno je sodelovati, ne 
zmagati!” prisostvovali veleslalomskemu
tekmovanju. Veselo dru\enje, pomenkovanje
in klepet ob dobri kapljici in [e odli;nej[i
malici so nas prepri;ali, da ob letu osorej
ponovno zavzamemo krvav[ke strmine.

Pre[erno na Krvavcu

Alenka Jereb
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Odli;na smuka, zanimiva veleslalomska
tekma in veselo dru\enje

{e Pre[eren bi bil vesel pisane mno\ice na[ih ob;anov, ki se je v prazni;nem

jutru odpravila na Krvavec  po;astit slovenski kulturni praznik. Tudi tokrat

(\e peti; po vrsti) so organizatorji dokazali, da se s prepletanjem kulturnih

in [portnih dejavnosti da odli;no pripraviti zanimivo praznovanje, ki

zbli\uje  in povezuje ljudi.



fotografije govorijo same


